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24. ЈАНУАР 2018. ГОДИНЕ

ПОЧЕТАК: 44:20
ЗАВРШЕТАК: 2:42:21

СУДИЈА: Колега Радосављевић изволите 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: захваљујем.

СУДИЈА: хоћете ли, ви сте раније рекли да бисте два разговора од 20.10.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: тако је

СУДИЈА: хоћемо ли прво с њима или ћете

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не ајде мало касније, мало касније

СУДИЈА: добро

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: још прошле године сам у ствари рекао за та два разговора, то оно 8:55 и 23:36

СУДИЈА: јесте то сам забиљежила па сам уколико хоћете то сад да пустимо па на пре или касније ћете свеједно

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да направимо неку хронологију. Ја сам јуче био последњи на реду испитивања тако да се ово односи сад на моје претходнике почев од специјалног тужиоца па надаље. Синђелићу да ли можете да нам кажете да ли ви правите разлику између суда и тужилаштва као институције?

СУДИЈА: одговорите

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије ја се не разумем уопште у функционисање суда како суд функционише зато што се ја по судова повлачио нисам, оно што сам био једном суђен ја сам се бранио ћутањем.

СУДИЈА: добро, да ли правите разлику између тужилаштва и суда? Пита вас адвокат.

САША СИНЂЕЛИЋ: па разумем да суд треба да суди а тужилаштво ваљда да те окривљене оптужује. То могу да разумем али остала правила понашања у поступку ја не знам нит сам имао браниоца овде јер немам ја као сведок браниоца да ме упути. Ја та правила каква су у суду не знам али ја говорим истину оно што ме питају ја одговорим како јесте и то је то. 

СУДИЈА: разумем да суд суди а да тужилаштво окривљене оптужује. Можемо даље. Остала правила понашања у поступку не знам. Ја као сведок немам браниоца па ме није могао упутити

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро. Ово питам из следећег разлога, на питање специјалног тужиоца сведок сарадник је изјавио и помињао је своје саслушање у Београду и рекао је да је саслушан пред судом. Да ли је он саслушан пред судом или пред неком другом институцијом?

САША СИНЂЕЛИЋ: ја не знам да има каква друга институција у згради специјалног суда. Специјални суд у Београду, знам где је специјални суд пратио сам више пута медијски неке ствари које су биле по специјалном суду тамо сам дошао исто овако седеле судије исто. Сад какве су функције тих судија шта су оне тачно ја не знам али у суд сам исто овако као овде 

СУДИЈА: када сам рекао на питање тужиоца да сам у Србији саслушан пред судом ја не знам да постоји нека друга зграда осим та суда у којој сам био. Какве су функције судија тамо не знам. Може даље

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: судија, не причамо уопште о садржини, причам само о томе да пробамо да лоцирамо шта се заиста ту десило. Сад опет чујемо значи да кажете нисам ја упућен да ли је то било, да ли ви знате да ли је вас саслушавао судија или тужилац

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије

СУДИЈА: овим поводом

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: овим поводом наравно

САША СИНЂЕЛИЋ: само овако прво да разјаснимо једну ствар да се одбрана изјасни да ли мисли на први, прво саслушање у специјалном суду у Београду кад сам ја направио инциденте и да кажемо на неки начин отерао тужиоца овог из Црне Горе мојим поступцима покушавајући оно да штитим демократски фронт 

СУДИЈА: добро, добро сјећам се да сте рекли то

САША СИНЂЕЛИЋ: или се мисли на друго саслушање када сам се ја изјашњавао о мом ранијем наводу да хоћу да одем у Црну Гору

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: видите овако, моје питање је било врло јасно, опет не добијам одговор, кажете да се појасни, не, ја причам овако, сведок сарадник 

СУДИЈА: па појаснио је само

САША СИНЂЕЛИЋ: да се изјасни тачно, да ми се изјасни на које се 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: и ако може да ћути док ја говорим

СУДИЈА: можемо ли мало неке блаже речи, да не прича, може и тако

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  да не прича, добро

СУДИЈА: да, приличи судници више тако

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: у више наврата је он рекао да је саслушан пред судом ја га питам да ли га је саслушавао судија или тужилац. Ако не може да направи ту разлику идемо даље

СУДИЈА: добро он пита само да ли мислите јер он каже имао је два саслушања, да ли мислите то кад су га звали кад се понашао овако како се понашао или други пут кад је саслушан

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: добро. Следеће питање

СУДИЈА: хоћете ли да

САША СИНЂЕЛИЋ: опет ја не знам шта је ово

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не, прелазим преко тога јер имам уствари конфузију што се тиче сведока сарадника

СУДИЈА: добро

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: 27.10. то није спорно да је било то саслушање на питање специјалног тужиоца сведок сарадник је изјавио да је неколико дана након тога давао још неку изјаву, када је то било да ли се сећа

САША СИНЂЕЛИЋ: ово се говори у Србији

СУДИЈА: да

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: судија 27.10. 16-те

САША СИНЂЕЛИЋ: другу изјаву сам дао да ли сам спреман ја да кренем у Црну Гору добровољно или не, ја сам о томе већ говорио у и то исто су ме питали ти из тог специјалног суда. Ја сам специјалном суду рекао ако Црна Гора као држава гарантује све сам то већ причао о томе

СУДИЈА: ту изјаву другу коју сам дао као што сам рекао а која је била након неколико дана када сам саслушан односила се на то да ли желим да идем у Црну Гору. Објаснили сте, идемо даље.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли може да конкретно определи колико је ту времена прошло у данима ако је ово 27.ог за шта имамо податак до те друге изјаве коју каже да је дао пред судом

САША СИНЂЕЛИЋ: неколико дана, то, то је само изјава о томе да ли ја хоћу добровољно да кренем у Црну Гору или не, а ова прва, прва изјава је оно о чему сам ја причао како сам покушавао да их штитим док су они укопавали све нас али ја колико сам схватио да одбрана има све те снимке па нека их пусти

СУДИЈА: то је било свега неколико дана након што сам дао, немојте око тога што сте говорили као осумњичени. Само након што сам дао прву изјаву

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не, не постоји зато и кажем. Наредно питање, на питање специјалног тужиоца сте изјавили да нисте имали никакав контакт са државним органима Црне Горе пре овога  да ли се сећате тога.

САША СИНЂЕЛИЋ: чекам да ли могу да одговорим или не

СУДИЈА: питање

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: моје питање је пошто је то изјавио како онда објашњава чињеницу да је по сопственом казивању 2002. године био у затвору у Црној Гори

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије ја сам био у војном притвору, војна област је била таква војна област да је био надлежан суд у Подгорици али је било питање војног суђења за Србију невезано низашта у Црној Гори ја сам у Црну Гору био у војном притвору ништа ни са каквим државним органима Црне Горе ја нисам имао то је била једна војска којој је био надлежан војни суд у Београду тај главни где је сад, значи ништа са Црном гором немам.

СУДИЈА: 2002. Године сам био у војном притвору војна област је била таква да је био надлежан војни суд Црне горе. Нисам било шта са било којим државним органом тада нисам имао. Може даље.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли сведок сарадник може да определи поред специјалног телефона и комуникације са Пајом тим Војводом Пајом познато нам је да је постојао и други неки број, да ли су то једина два телефонска броја преко којих је он комницирао са њим.

САША СИНЂЕЛИЋ: Само нисам разумео баш до краја о чему се ради

СУДИЈА: Значи осим специјалног телефона постојао је још један број са којег сте разговарали са Пајом. Да ли постоји још неки телефон са којег сте разговарали са њим.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли је Паја имао више од два телефонска броја.

САША СИНЂЕЛИЋ: Није ми познато. Ја сам му рекао да купи један новији телефон, у међувремену, зато што у почетку док нисмо имали ове специјалне телефоне њему је нешто прекидало кад зове и не знам ни ја, ја сам му рекао човече узми телефон још му рекао да узме као мој да, везано за онај Кате, реко узми такав телефон купи реко то је добар телефон дуго ће да ово оно да траје ја мислим чак да је он и купио. Нисам добро видео која је марка телефона али могуће, купио је сигурно, а не знам који је купио. 

СУДИЈА: Није ми познато да ли је Паја имао више телефонских бројева, рекао сам му да узме други телефон и рекао му да узме као мој пре него што смо добили специјалне телефоне. Мислим да га је чак купио, купио је сигурно.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не причам о телефонима, него о бројевима. Да ли сведок сарадник може да определи у комуникацији са Велимировићем, колико је он телефонских бројева користио са своје стране. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја до добијања специјалних телефона коришћено је баш доста, доста телефона и неки су највероватније и уништени у овоме. Овај, али су коришћени и ови који су ту, који се налазе као доказ у суду.

СУДИЈА: Рекао је да је имао више. До добијања специјалног телефона користио сам више телефона неки су уништени.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: на једно питање колега сведок сарадник је изјавио да је све радио тајно и добро. У вези тога, ми смо овде и преслушавали рецимо тај један разговор који је имао са Велимировићем, где су имали комуникацију путем тог специјалног телефона. Да ли може да нам сведок сарадник сада објасни чињеницу која се налази у списима предмета дај е 15.10. у 22:19 примио позив од Велимировића, али не преко специјалног телефона и да су обавили разговор.

СУДИЈА: то није онај који смо слушали?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не. Извињавам се 22:49

СУДИЈА: Да ли се сећате разговора који сте обавили са

САША СИНЂЕЛИЋ: Не знам прво на који разговор се односи, али оно што знам ја сам се увек јављао, ја нисам гледао са чега он зове. Њему је речено да зове преко специјалног преко ове апликације, а када је звао ј се увек јавим што кажу оно на било шта што зове, тако да јавио сам се, а да ли је он звао са каквог броја, да ли је са специјалног или овог не знам, овај  али што се тиче овог специјланог и апликације ја сам се везано за специјални и апликацију понашао опуштено опет говорио да кажемо колико-толико отвореније оно што је 

СУДИЈА: Нисам гледао са чега зове велимировић 15. Који датум наводи бранилац сам разговарао са њим. Не знам д али је то био специјални, за специјални и апликацију 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Морам да се вратим још мало на ово, значи не причамо о специјалним телефонима и комуникацији са тих бројева и те ground wire апликације. у списима предмета се налази доказ да је значи 15.10. у 22:49 са броја 064/319052 који је телефонски број Велимировића упућен позив према броју телефона  064/0077111 и обављен је разговор. Моје питање је значи то је потпуно други телефонски апарат под број 1 где се налази овај број врло је јасно могло да се види да то није специјални телефон, да то није та апликација и сведок сарадник је обавио телефонски разговор. Моје питање је зашто се јављао на тај телефон, зашто га је Паја звао и зашто се он јавио пре свега у тој тајној операцији, кад су претходни разговор који је био у 21:43 који смо овде преслушавали који чини ми се неких 8 минута, он причао њему шта је причао и тако даље па га је провоцирао. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Могу да одговорим?

СУДИЈА: сећате ли се тога разговора?

САША СИНЂЕЛИЋ: већ сам рекао да је он досађивао неномрално тога дана и да је на све могуће телефоне звао. Значи то увече могуће да је била ситуација јер знам да је звао као на ову апликацију на специјални па је говорио како му нешто прекида не знам ни ја па ће да ме зове са другог. Па је онда позвао неки од мојих споредних бројева то је вероватно та четворка за коју ја знам да је врло кратко нешто коришћена неки споредни број и да није много људи имало тај број тако да нисам нешто ни сумњао да кажемо да ће он да прича не знам шта преко тога, међутим, ако је нешто причао и ако смо причали ако је испало, али опет је све било због тих проблема реализације тог дана, ако се мисли на тај дан, оно проблеми са састанком проблеми са господином Дикићем и те ствари. Ако се мисли на то ја заиста не могу да се определим не знам о чему се ради.

СУДИЈА: Изволите

ДИКИЋ: ако могу да појсаним пошто је то време

СУДИЈА: не можете сад па ћете после адвоката, ви сте на реду да питате одмах и појсаните.

ДИКИЋ. На тај број сам ја пустио поруку нема те испред Делта ситија па то је 22:49 негде то је то виђење мене и тог Велимировића, зато сам само хтео ....

СУДИЈА: објаснићете ви ћете сад имати прилику одмах након браниоца. Можемо и постути разговор ако буде требало јер не знам ни ја на који разгаовор бранилц мисли сад тренутно не могу

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Тренутно ми није битна садржаина тог разговора, знам који је разговор у питању

САША СИНЂЕЛИЋ: ја заиста не знам 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  овде ми причамо о томе да ли је постојала тајна комуникација или не. Како сведок сарадник објашњава чињеницу управо је сада објашњавао о томе да је њега Паја досађиао па га је звао и са других телефона. Истог тог дана 15.10.2016. године у 22:53 са управо овог телефонског броја 064/00771111 он је звао Велимировића. Значи није он звао вас

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ сам одговорио

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не, нисте одговорили. Значи мало пре смо причали о ситуацији где је Велимировић звао њега значи у 22:49. у 22:53 он зове њега и имају разговор.

САША СИНЂЕЛИЋ: Нека суд пусти све разговоре, прво ја не знам на које се разговоре односи али највероватније се односи на проблеме сусрета Паје и Дикића и да се пусти са ово са специјалног телефона јер је он

СУДИЈА: Оћете ми дати датуме и време да нађемо тај разговор па ћемо пустити 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: 15.10. 2016. У 22:53

САША СИНЂЕЛИЋ: он је упорно тврдио да не може да се сретне са Дикићем а ја не видим шта је ту био проблем да ја њему кажем и са обичног телефона то, друго сам ја звао због потрошње кредита и свега осталог.

СУДИЈА: Добро. Можемо даље. Оћемо сад да пустимо тај разговор

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Не, што се мене тиче не морате. 

СУДИЈА: Тужиоче само моменат

САША СИНЂЕЛИЋ: Мени није 

СУДИЈА: Тужиоче морате се јавити за реч да би вам дала.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: јел можете да пустите те разговоре али пре тога желим само једно појашњење ја овде нисам причао о садржини разговора ништа спорно није да се пусте ти разговори, овде причамо само о томе тако сам и почео овај сет питања где је сведок сарадник рекао да је све радио тајно и то веома добро. Да је имао специјални телефон који је користио са тим Пајом један дан у неколико разговора. Он користи отворену везу прича са њим преко са такође отворене везе, прима позив. То је била суштина мог питања. То је последњи разговор.

СУДИЈА: не садржина разговора?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не садржина разговора наравно. Осим тога ово је последњи разговор који је он имао са њим и то је ваљда је свима јасно у контексту догађаја који су уследили. Може то да се пусти, ја предлажем да се пусти .. кад се буду пустили они други разговори.



САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије молим прво да ја одговорим на ово све пошто се то ставља у контексту испада сад као да сам ја позвао са тог броја па је због тога господин Дикић ухапшен тако се то некако презентује 

СУДИЈА: а непрезентује се није тако , него је

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја ћу вам рећи следеће да вам ја одговорим на питање пре свега одбране коју је одбрана поставила

СУДИЈА: питање је било другачије, добро.

САША СИНЂЕЛИЋ: у том тренутку завршена је куповина свега, пребачено оружје како сам ја знао, ови су сви у Црну гору како су у Црну гору, шта ја у том тренутку могу да наместим и одам? Ништа. Значи само треба, они се већ налазе не могу да се нађу негде и ја само треба да утаначим око тога како да се сусретну пошто испада да један другог не могу да препознају не знам 20 минута, пола сата, а наводно и један и други тврде да су ту, а овај тврди да не може апликацијом да ме добије вишепута, па је прекидао па сам га звао па понављало се и не знам ни ја. И шта је сад ту спорно? Па нормално да ћу да га позовем нећу да га оставим да седи 10 дана ту испред тржног цетнра 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: судија ми опет овде имамо замену теза сведок прича о нечему сасвим друго и понавља причу коју је причао

СУДИЈА: Добро ово је његово појашњење на оно што је чуо од вас он је тако схватио. Можемо даље.

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја бар нисам звао полицију.

СУДИЈА: немојте, само моменат, није вас питао бранилац то

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  везано за ове специјалне тлефоне, такође на питање специјалног тужиоца сте рекли само да појаснимо то да ли је лапсус, рекли сте да сте телефоне добили од руских националиста. То је множина. Да ли сте то добили

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја чекам да одговорим.

СУДИЈА: Па је питање

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли сте добили од њих више то.

САША СИНЂЕЛИЋ: Они су сви то радили заједно као што сам говорио ко зна колико је њих у свему било у целој операцији умешано, а у том тренутку он је увек био присутан са овим другим који је возио. Ви тврдите да се наводно зове Попов или како ја не з нам како се тај човек, тај човек је увек био присутан ту даље, он је увек возио та возила  


СУДИЈА: Када сам рекао да сам од руских националиста добио специјалне телефоне јели ваше питање било у правцу да ли од једног човека добио или од више њих. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли је од једног или кад је рекао од руских нациоанлиста то је множина, кажем да ли је ту био

СУДИЈА: телефоне вам је дао Еди?

САША СИНЂЕЛИЋ: Он је предао из руке у руку а овај други је био даље код возила као и увек.

СУДИЈА: телефоне ми је из руке у руку предао Еди, а овај други је био код возила.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро идемо даље, на питање једног колеге више пута се сведок изјашњавао везано за тај новац и тих 100.000 евра 50+50 да ли сведок само може да нам појсни, иако се изјашњавао на тај, о томе, али сматрам конфузно. Он је рекао даје код себе имао 50.000 евра, да је добио на том последњем састанку још 50.000 евра да би касније у више наврата оперисао са том укупном цифром од 100.000, али је рекао да од тих 50.000 је био нешто његов новац. Колико је ту уопште пара било од тих 50.000 евра. Моје питање је зашто сведок сарадник Едију није рекао ја имам 50.000 али неки део новца је мој. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Све је то речено, одговорено, једноставно немам шта да одговорим, нека одбрана преслуша поново снимке све је то овоме, молим да се не добацује, све је то  том Едију 

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: ::::::::::::::::::::::

СУДИЈА: Адокате Јовановићу немојте, само да вам кажем, немојте да коментаришете, ја ћу, немојте уопште да коментаришете, немате право 

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: Нека одбрана .....

СУДИЈА: колега

САША СИНЂЕИЛЋ: речено, све је он то знао и рекао да ја од тога узмем шта је моје, 

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: то је ипак на вама да.....

СУДИЈА: али не можете пре мене, не можете пре мене

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: слажем се

САША СИНЂЕЛИЋ: друга ствар 

СУДИЈА: немојте то да радите.

САША СИНЂЕЛИЋ: Друга ствар

СУДИЈА: само моменат, не можете ни ви пре мене
	
ТУЖИЛАЦ: али ја вас молим заблуђујете сведока ја вас молим 125.000 је колега каже 100.000 па немојте тако

СУДИЈА: опомиње се главни специјални тужилац да не може да говори пре него што му суд да реч.

САША СИНЂЕЛИЋ: У том тренутку новац који је код мене кући мој није на састанку на а покушава се на такав начин да се помери цифра било где са 100.000 или испод или горе да би се избегла одговорност за покушај убиства на Авали што су помињали 100.000 евра. 100.000 је било новчано је био код мене на Калеменгдану 100.000 и то је крај и једини ко је поменуо да сам ја у том тренутку имао 100.000 је Медојевић. Ја нисам упознат да се Медојевић бави и пророчанствима.

СУДИЈА: када сам рекао да се један део новца од овог санмо моменат је мој тај део мога новца се налазио кући на Калеменгдану сам имао 100.000 евра, ево га, неће мо о Медојевићу јер се њему овде не суди.

САША СИНЂЕЛИЋ: па како је знао онда да имам 100.000 евра молим вас

СУДИЈА: Али да вам кажем, немате право, немате право већ сте

САША СИНЂЕЛИЋ: Добро.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  само један кратак коментар сматрам да није на месту била примедба главног специјалног тужиоца 

СУДИЈА: ево му нисам дала реч, нисам ни унела у записник немојте

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:   нисам ја  помињао 125.000 евра о томе сам пуно причао раније. Овде сам причао о тих 100.000 које је сведок сарадник у више наврата помињао 50+50 а у ствари није 100 и тако даље. Реците ми надаље ви сте овде на питање  колеге Петронијевића објаснили како сте дошли у Црну гору авионом. Да ли је да ли вам је познато да ли је том приликом у том авиону била и та опрема коју сте предали пре тога.

СУДИЈА: Када сте дошли у Црну гору авионом са специја...

САША СИНЂЕЛИЋ: Апсолутно не, то не би ни могло ни да стане у авион ја мислим колико има опреме.

СУДИЈА: није вам познато или знате да није.


САША СИНЂЕЛИЋ: Па знам да није, видео би је ваљда немогуће где да стане у авион толико опреме.

СУДИЈА: знам да опрема није била у авиону када сам дошао у Црну гору.

САШ АСИНЂЕЛИЋ: друго кад да се утовари дајте молим вас

СУДИЈА: јер је апсолутно било немогуће да она стане ту, да је утоварена видео бих је .

САША СИНЂЕЛИЋ: Нећу да коментаришем.

СУДИЈА: не наравно

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Питам само. Да ли сведок сарадник може да се изјасни да ли му је познато место или село Колари. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Колари?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Тако је. 

САША СИНЂЕЛИЋ: То ми је познато ту је овај Јовановић био оно што сам помињо док сам скретао код њега док сам га возио више пута и тако даље више пута сам ту пролазио и према ауто путу и тако 

СУДИЈА: Место Колари ми је познато ту је био Јовановић више пута сам туда пролазио може даље

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: А место или уопште као одредиште такво Биновац  

САША СИНЂЕЛИЋ: Како?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Биновац

СУДИЈА: Биновац

САША СИНЂЕЛЛИЋ: Под таквим називом не знам о чему се ради када би ми се појаснило или показало на карти ја би знао о чему се ради

СУДИЈА: Место Биновац под таквим називом ми није познато ако ми се појасни или покаже на карти могу се изјаснити 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли може да определи само сведок сарадник то место Колари где се географски налази 


САША СИНЂЕЛИЋ: Налази се кад се иде од Смедерева и поред Смедеревске железаре и онда се крене од Смедеревске железаре путем попреко брдом према Гроцкој и онда овај на раскрсници на коју се наиђе иде се лево доле низбрдо силази се у те Коларе и после тога ауто пут   

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли сведок сарадник може да определи која је удаљеност тог места од Београда?

САША СИНЂЕЛИЋ: Па није нешто много, стигне се баш брзо 

СУДИЈА: Није нека велика удаљеност од тог места до Београда, стигне се брзо можемо даље.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли можете да стигнете за три минута до Београда одатле

СУДИЈА: Адвокате што је то битно?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Сад ћу вам рећи следеће питање 

СУДИЈА: Да може ли се стићи за три минута

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли може или не може?

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије не знам шта да одговорим за овако нешто

СУДИЈА: Одговорите може ли за три минута или не

САША СИНЂЕЛИЋ: Зависи чиме се иде ако се иде авионом можда се и може ја не знам на које превозно средство мисли одбрана а ја није ми познато да сам користио авионе у овој акцији тако да заиста

СУДИЈА: Зависи чиме се иде не знам којим превозним средством, добро ево да чујемо зашто је то битно да видимо које је то питање

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Ево овако како онда сведок сарадник објашњава следећу чињеницу на питање колеге Петронијевића када га је питао да ли може да определи причамо о дану 15.10.2016. године где се налазио у тренутку када је путем тог специјалног телефона причао са Велимировићем он је рекао не могу тачно да се сетим али знам да сам био у Београду тај разговор је обављен у 21 и 43 по прегледу базних станица лоциран је сведок сарадник у 21 и 43 минута раније у месту Колари атар Сладуње Виновац.

САША СИНЂЕЛИЋ: Могу да одговорим? вађење мојих одговора из контекста јер су се питања господина Петронијевића односила на разговор Велимировића и мене док сам ја био у Београду везано за немогућност сусрета тог Велимировића и господина Дикића то је још био дан а овај је звао стотинама и стотинама пута и то је одговор на то на та звања у току дана док сам ја био у Београду пре него што сам се са тим човеком Јовановићем вратио овамо да кажемо у тај крај око Смедерева е сада се из контекста тих одговора везано за дан вади то да се упореди са овим о неком снимљеном разговору увече што су тотално различите ствари.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Судија ми смо овде преслушавали тај разговор и само се о том разговору и причало нема везе уопште са разговорима који се воде преко дана. На питање истог адвоката у једном тренутку сте он вам је дао неку карту из неког шпила онда сте ви прокоментарисали да је то карта из шпила који сте дали Едију.

САША СИНЂЕЛИЋ: Највероватније

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Како можете да то тврдите кад сте такође пред овим судом рекли да сте на стотине тих шпилова поделили

САША СИНЂЕЛИЋ: Зато што је али опет ћу бити кажњен ако одговорим ја знам шта ме чека

СУДИЈА: Одговорите да чујемо 

САША СИНЂЕЛИЋ: Добро бићу кажњен, зато што је Еди на Калемегдану

СУДИЈА: Како знате то вас пита нећете бити кажњени за сазнање своје

САША СИНЂЕЛИЋ: Зато што је Еди на Калемегдану наредио мени да ја ангажујем Горана Петронијевића да брани Дикића што ја нисам учинио и накнадно од хиљаде и хиљаде адвоката управо Горан Петронијевић брани Дикића а ја га нисам ангажовао не мислим на овог браниоца него оног другог, оног другог који је касније признао и за оно друго да је говорио неистину прво ме незна па после зна

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ..................

СУДИЈА: Па ево питао га је колега ја не знам шта ће да одговори зато што је немојте немојте немојте о другоме нећемо пита вас како сте знали да је само моменат ви сте питали одакле како зна?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Ја сам питао и добио сам не одговор на моје питање него сам добио увреду на рачун колеге

СУДИЈА: Ево он каже како зна

САША СИНЂЕЛИЋ: Што значи да су они у директном контакту

СУДИЈА: Само моменат, ви сте питали како зна? 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Како зна?

СУДИЈА: Ово је његов одговор како зна

САША СИНЂЕЛИЋ: Знам значи да су у директном контакту јер сам ја хтео другог браниоца да ангажујем ја сам гледао по огласима неки на С.Ј. на такав начин.

СУДИЈА: Нећемо о другима него вас је питао како знате да је ово Петронијевић добио од Едија нема потребе да отварамо.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: када смо већ код тога,да ли може сведок сарадник сада да се изјасни

СУДИЈА: само да унесем, одговорено је зато што на Калемегдану када ми је Еди рекао да ангажујем браниоца  да брани Дикића рекао ми да ангажујем Петронијевића због тога сам рекако да је Петронијевићу Еди вероватно дао ону карту коју ми је бранилац Петронијевић дао на претресу иако сам рекао да сам на стотине таквих шпилова поделио.

САША СИНЂЕЛИЋ. Али сам ја делио некој сиротињи  која никакве контакте нема са Петронијевићем.

СУДИЈА: Нећемо о томе, ..... смо објашњење, идемо даље

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да завршимо онда и ову тему на овај  начин. Сведок сарадник сада каже желео сам да ангажујем неког другог адвоката он је рекао гледао сам неке огласе па под С кога је хтео то да ангажује

САША СИНЂЕЛИЋ: Хтео сам могу да одговорим

СУДИЈА: Небитно је нећемо о томе адвокате не не не

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја сам хтео тотално небитног адвоката послати који је тотално оно небитан да испита каква је ситуација да буде случајан избор неки на С је био 

СУДИЈА: Само да вам кажем зашто је вама то битно кога је он хтео да ангажује само моменат 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Због провере дела овог исказа 

САША СИНЂЕЛИЋ: Не не ја говорим апсолутну истину 

СУДИЈА: Изволите одговорите

САША СИНЂЕЛИЋ: Да и ако се пусти снимак чуће се све и како наручује Горана Петронијевића све нека пусте

СУДИЈА: Само моменат ја сам хтео да ангажујем неког

САША СИНЂЕЛИЋ: Како све друге снимке пуштају тај неће да пусте, а наместили су ме све су снимали

СУДИЈА: Синђелићу оћете ли поновити ово јер сам мислила да није битно али пошто је битно само моменат, ја сам хтео да ангажујем 

САША СИНЂЕЛИЋ: Неког другог којег би послао као извидницу да се консултује са Дикићем нисам знао шта да радим да чујем какво је стање шта су други проговорили тамо, шта се дешава да ли је ко је шта опево, да видим шта на који начин , међутим, а тај неискусни бранилац којег би ја послао разумете они  њега би могли да повежу ни са ким и ни са чим. Међутим овај је инсистирао да то буде Горан Петронијевић 


СУДИЈА: неког другог браниоца којег би послао као извидницу да се консултује са Дикићем да бих знао какво је стање и шта су други људи и тражио сам некога ко како сте рекли. Који овај

САША СИНЕЂЛИЋ: Еди.

СУДИЈА: Али је Еди инсистирао да то буде Горан Петронијевић то сам име записао на визитку. 

САША СИНЂЕЛИЋ: ја сам тако писао и на визитку неку безвезну од неког ауто сервиса или нечег  сам записао на задњу страну

СУДИЈА: а рекли су на прошлом претресу да вам то није дозвољено то да кажете па да ево разјаснимо о  чему серади

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Па очигледно му се дозволило

СУДИЈА: Па ви сте питали а не знајући о чему се ради сад повезујем.да је то име које је помињао на прошлом претресу да му није дозвољено ал сте ви сад питали 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Питао сам нешто друго, па добро сад смо имали елаборацију на ову тему, али нисам добио одговор на ово друго питање шта он је хтео да узме неког непознатог са каже преко огласа 

САША СИНЂЕЛИЋ: Да да тотално небитног само да би

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Преко огласа

САША СИНЂЕЛИЋ: Да само да би чули

СУДИЈА: Којих огласа јел то питање 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Незнам којих огласа ...............................

САША СИНЂЕЛИЋ: Само да би чули

СУДИЈА: Само моменат Синђелићу слушајте рекли сте преко огласа 

САША СИНЂЕЛИЋ: Па оно на интернету кад се укуца адвокати, браниоци, адвокатске коморе и те ствари 

СУДИЈА: Када кажем преко огласа то сам мислио преко интернета укуца се адвокати у Србији јел 

САША СИНЂЕЛИЋ: Да па сам ја гледао који су по Београду тотално сам гледао безвезе 

СУДИЈА: па сам гледао по Београду тотално  безвезе

САША СИНЂЕЛИЋ: да и пошаљем баш неког ко није умешан ни у шта.

СУДИЈА: објаснили сте , објаснили сте

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: не знамо да ли је ушла једна ствар, човек је рекао једну веома битну ствар која се тиче сећања, 

СУДИАЈ: ево колега ће реаговати ако није , да чујем шта је то битно

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАОВИЋ: записао на визитку од аутосервиса

САША СИНЂЕЛИЋ: неког да

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ. То је ниво сећања тај записао сам на визитку од аутосервиса. Јел ушло?

СУДИЈА: да управо тако јесте јер  је на прошлом претресу рекао када сте га ви питали за папир формата А4 шта је наипсао рекао је да написао колико пара а на визитку сам записао име адвоката којега ми је рекао Еди да ангажујем али је мени забрањено да кажем који је то адокат, то је рекао његов, а то је битно аутосервис. Ево унели смо и то.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: сећања због тога.

САША СИНЂЕЛИЋ: а сећам се ја још много тога.

СУДИЈА: немојте Синђелићу јел вас нисмо ништа питали сад још увек.




АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Ево то су били неки одговори на питање колеге баш Јовановића сведок сарадник је изјавио везано за ону Авалу и то пресретање тих возила тај покушај угрожавања његовог телесног интегриттеа. Рекао је да су постојала каже два возила пуна оружја. Одакле вам такво сазнање да су та два возила била пуна оружја.

САША СИНЂЕЛИЋ: Могу да одговорим господо судије.

СУДИЈА: Да

САША СИНЂЕЛИЋ: Зато што је оружје на мене потегнуто из тог возила белог, то је било лево да кажемо или сивог тако нешто светла боја је била а оружује је касније оно што сам ја чуо нађено у црном возилу а то је возило које је било испред, што значи да су оба возила имала оружје а по ономе како се објавило јавно у том црном возилу је баш много некаквог оружја нађено али је све прикривено и заташкано до данашњег дана.

СУДИЈА: Ово је већ објаснио.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: значи то је то било логицирање у ствари он је тако закључио.

СУДИЈА: он је тако закључио 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја сам апсолутно сигуран да је то црно возило сигурно то нађено возило а поготово што га крију.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: имајући у виду чињеницу да 20. марта није помињао уопште оружје из тих аутомобила, па је онда у октобру месецу поменуо тај пиштољ, па сад имамо пуна, два аутомобила која су пуна оружја зашто је променио исказ тј. допунио исказ у том делу и значи у марту месецу пред тужиоцем уопште није помињао пуна возила оружја.

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије ја никакав мој исказ нисам мењао зато је јавно познато да је то возило црно пронађено пуно оружја. Ја ништа ту, ја сам рачунао да суд има сву ту папирологију о свему томе и све, јер ја не знам шта суд има а шта нема, али сам ја то рачунао то као готову ствар да има да је то вероватно достављено сматрао сам да немам потребе ја да дужим о томе да замарам суд. Друга ствар како је одбрана поставила питања све више и више ја сам на та питања одговарао и ја ту нисам мењао мој исказ него је одбрана додатно питала да се појасне неке ствари и ја сам дао додатне одговоре који се апсолутно не разликују од истине.


СУДИЈА: Ја нисам мењао свој исказ. Познато је да је то возило пронађено пуно оружја. Ја сам рачунао то као готову ствар.  Ја сам рачунао да је то достављено. И сматрао сам да нема потребе да дужим више. Одбрана ме додатно питала да појасним неке ствари. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Ајде онда да појаснимо. ОК. Значи имамо бели ауто и црни ауто. Црни ауто је нађен у близини сведок је причао о томе да он сматра да је то тај аутомобил да је нађено неко оружје. Одакле онда сведоку сараднику сазнање да је у том белом аутомобилу било пуно оружја. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ сам дао изјаву и већ рекао да је пиштољ када је потезан са маском на лицу је потегнут из тог возила лево тог белог то је ишло на спрам, па када сам ја закочио више него што треба, он је отишао више нашао се наспрам својих малте не, а ја сам скренуо десно  у ону уличицу што се одваја. Па није могао да пуца од њих, секо је њих.

СУДИЈА: Када сам објашњавао да је пиштољ потегнут на мене са лицем које је имало маску објаснио сам да је то било из тог возила белог.  Добро.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: опет не добија одговор. Ја овде причам, значи причамо о белом возилу.  Сведок сарадник каже да из тог возила је неко, видео је пиштољ, пиштољ. Он је рекао да су та возила значи и једно и друго била пуна оружја одакле њему сазнање да је поред тог пиштоља било још оружја у том возилу.

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије ако у црном возилу које препречује само пут да ме заустави пронађу толико оружја а у возилу које да кажемо извршава убиство са леве стране испада да не треба да буде ништа. По одбрани. Значи логички је чим је у једном возилу нађено толико оружја а и друго је учествовало у свему томе па нису ишли са пецаљкама да ме лове и са лопатом. 

СУДИЈА: Добро. Само ово , нисмо помињали пецаљке и 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: пецаљке добро нема везе за то. Али што се тиче тог црног кажете, сведок сарадник кажеа тамо је пронађено пуно оружја. Одакле њему сазнањада је тамо пронађено, ко је открио то возило. 

САША СИНЂЕЛИЋ: то је објављено све медијски да је баш много оружја нађено и набрајано шта и како и када сам ја покушао било шта у том правцу да поменем дома сам сечен и спречаван , одма су кренули да помињу Русе, значи то је у преводу било ако помињеш Демократски фронт оружје и остало ми ћемо Русе да увалимо у проблем.

СУДИАЈ: Објаснио је то адвокате, и нису му дали да говоре о томе, објаснио је, имамо то, не, не, Синђелићу о томе што сте са полицијом нећемо причати

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро то је то возило које је повезано на неки начин 

САША СИНЂЕЛИЋ: са демократским фронтом.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли сведок сарадник зна ко је лице које се зове Мирослав Чучковић. 

САША СИНЂЕЛИЋ: о, то је један што је због њега страдало око 50 људи је мртво у Обреновцу због тог човека.  један преварант који је у основну школу крао ужину у школи, значи све најгоре о човеку и који је требао да одговара, ја сам подносио кривичну пријаву против тог човека, која је заташкана, он је сад председник Обреновца, раније са Г17 плус крао све што је могао да покраде по Обреновцу. И лице које је избегло да предузме мере заштите грађана Новог Сада због чега су они изгинули и страдала им имовина у Новом Саду.

СУДИЈА: Ја мислим, јесте питали то? Лице по имену Мирослав Чучковић сам чуо је лице против кога сам ја подносио кривичну пријаву 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:Новог Сада?

САША СИНЂЕЛИЋ: О извињавам се збунила ме одбрана не Новог Сада, Обреновца извињавам се поплаве. Преоптерећење 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  какву кривичну пријаву је поднео какве то има везе са овим.

САША СИНЂЕЛИЋ:  Добиће суд кривичну пријаву коју сам ја поднео доставићу кривичну пријаву против Чучковића постоје и сведоци и све остало. Него када се помене криминал ја се сетим Новог Сада 

СУДИЈА:  није везано за, ускраћује се одговор на питање адвоката Радосављеића коју кривичну пријаву је поднео против овог лица јер исто питање је недозвољено и не односи се на предмет кривичног дела нити активности ја диктирам и говорим Синђелићу не можемо углас  сачекајте и зауставите се 

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: не знам судија, само тужилац ми се нешто обраћа није ми јасно због чега.

СУДИЈА: Само да вам кажем јер нисте добили, опомиње се адокат Мироје Јовановић да не говори док од суда не тражи реч, јер док судија, председник већа диктира он говори: обраћа ми се тужилац. Сачекајте да завршим своју мисао и ако се трудите нећете ме деконцентрисати али поштујте процесну дисциплину да завршим мисао па ћете се јавити и ја ћу вам дати реч. Јер ви мене прекидате. Јер се кривична пријава поднета против овог лица не односи на активности сведока сарадника везано за оптужницу специјалног државног тужиоца.

ГОВОРЕ У ГЛАС
ЧАЂАНОВИЋ: .... мени се прети овђе
СУДИЈА: Не можете јавићете се када заврши па ћете се изјаснити.
ЧАЂАНОВИЋ: ако је неко научио судија да прети
СУДИЈА: Само да вам кажем ко вам прети
ЧАЂАНОВИЋ: ......тужилац се овде обраћа … и адвокату моме и …ако је он научио у свом  животу
СУДИЈА: а која претња вам је упућена Чађановићу
ЧАЂАНОВИЋ:  покретима судија, ако је специјални тужилац научио да прети у свом животу нама не може претити умјемо ми да претимо овако очи у очи
СУДИЈА: за овим се јавља за реч оптужени Чађановић и инсистира да му специјални тужилац прети на начин тако што га , немојте тако да се понашате и немојте да вичете
ЧАЂАНОВИЋ: ја се не понашам но ја се понашам коректно и ћутим. 
СУДИЈА: Питала сам вас Чађановићу што вам је речено.
ЧАЂАНОВИЋ: … рече овако, ја сад вама дођем судија, јел, да вам речем овако, овако да вам покажем 
СУДИЈА: ја бих вас питала шта није у реду Чађановићу.
ЧАЂАНОВИЋ: ... а ви ми не дате, ако је научио да прети у свом  животу од Дубровника од Цавтата..... да побије
СУДИЈА: ако ви кажете прети разлика је, седите, одузимам вам реч, седите доље.

Констатује се да оптужени Чађановић након што му је суд узео реч говори специјалном тужиоцу да је шта сте рекли Чађановићу чула сам вас него да тачно на Записник.

ЧАЂАНОВИЋ: ако је научио специјални тужилац да прети од Дубровника, Цавтата до председнице Врховног суда председнице Апелационог суда које је је било, кад му је било угрожено радно место што није демонтановао што смо чули да ће онај да га побије.

СУДИЈА: ако је научио специјални тужилац да прети од  Дубровника до, то нисмо чули даље, то нисте рекли,  довољно је седите 

Суд доноси решење оптужени Чађановић Михајло удаљава се са данашњег претреса због недоличног понашања у судници којим се ремети ред и процесна дисциплина. Изволите.

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: Судија јел могу добити реч.

СУДИЈА: не

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: …. Да објасним шта се догодило у судници

СУДИАЈ: јел вама прећено?

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: судија, јел могу да покажем гестикулацију шта је тужилац радио.

СУДИЈА: да чујемо шта је радио тужилац. Изволите За овим се јавља за реч  Мироје Јовановић и говори да је и њему прећено и да жели да објасни гестикулацију специјалног тужиоца.

АДВОКАТ МИРОЈЕ ЈОВАНОВИЋ: мене је то срамота да покажем па ћу погледати да ли на снимку постоји ако постоји прегледаћемо заједно

СУДИЈА: пошто је мене то срамота да покажем ја ћу погледати да ли то постоји на снимку па ћу тражити да се то покаже. Можемо даље.

ТУЖИЛАЦ: Па могу ли ја добити реч, па специјални тужилац

СУДИЈА: не, не, не, јер није рекао шта, рекао је Чађановић и завршено је.

ТУЖИЛАЦ: али нисте чули да се овде говори ево да не именујем никог, прегорео осигурач, главни специјални тужилац је овом сведоку сараднику и ми смо то чули гарантовао у име државе Црне горе а ту спадате и ви безбедност, коректан однос и правду. И ја само у том правцу интервенишем. Не желим да ту, али ако се некоме каже а зна се у Црној гори шта то жаргонски значи још је, ту је, одговара овде, и да му је прегорио осигурач, то није лепо. 

СУДИЈА: ја нисам чула да је неко некоме рекао 

ТУЖИЛАЦ: ево ја вам кажем да је то речено 

СУДИЈА: реците ко је рекао јел ја то нисам чула.

САША СИНЂЕЛИЋ: Овде са десне стране је речено.

СУДИЈА: немојте, завршено.

За овим се јавља специјални тужилац и појашњава моја реакција је била у правцу јер сам чуо да је сведоку речено да је прегорио му осигурач а знамо шта то жаргонски значи. Специјални тужилац је сведоку сараднику гарантовао безбедност у Црној гори и желим да то истакнем. Завршили смо настављамо даље.

________________________: .................

СУДИЈА: не, није рекао ко је, рекао је да неће да каже ко је

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:   сведок сарадник је питање колеге Јовановића такође поменуо следећу ствар везано за опет ову Авалу, он је рекао да су тамо пронађени трагови кочења. Одакле вам то сазнање.

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије већ сам рекао.

СУДИЈА: већ сам се изјаснио одакле ми је познато све што је везано за Авалу. Јел.

САША СИНЂЕЛИЋ: Да, да

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  То је био одговор? 

САША СИНЂЕЛИЋ: па ако ћу да се понављам, ја не видим сврху.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: овако, овде сам причао значи не да ми се описује по 15 пут тај као инцидент, него је он тад први пут рекао пред судским већем да су тамо пронађени трагови кочења. Трагови кочења. Моје питање одакле му то сазнање да су постојали трагови кочења. 

САША СИНЂЕЛИЋ: рекао раније у изјави да су ови говорили тамо то кад смо били у БИА да су они видели некакве трагове кочења и нешто да траже али су они између себе нешто о томе разговарали. Нису мени, крили су од мене све.

СУДИЈА: То моје сазнање је из БИЕ,  нећемо о томе што сте с њима, одакле вам сазнање, из БИЕ већ сте то објаснили

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: кад је то чуо, да ли је питао, да ли је сазнао да ли је вршен увиђај тамо. 

СУДИЈА: Било је то питање. било је питање око увиђаја јесте сигурно.

САША СИНЂЕЛИЋ: већ сам одговорио.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Сведок сарадник је помињао у више наврата баш и на питање колеге везано то обезбеђење тих радника БИЕ. Да појаснимо следеће: он је у више наврата рекао да је он имао њих четворицу који су њега чували, а онда је на питање колеге поменуо, нисам разумео, да ли је то један од те четворице или пети који је долазио да контролише шта они раде тај, описивао га је нешто средње висине 

СУЈДИЈА: рекао је четири Србенде није знао како се зову све је тај део

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Не, имена нема, то знам, поред тога је рекао да су постојали неки други људи којима је он давао те телефоне да завара неки траг. Да ли може да определи прво колико је било тих људи 

СУДИЈА: Рекао је да не зна.

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја не знам шта друго да одговорим. Ја те људе једноставно нити з нам нити сам икакав контакт са њима имао а када сам схватио да штите ове ја више са њима нисам желео ни да причам малте не ништа.

СУДИЈА. Врло га је детаљно и на те околности Јовановић питао.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:Да ли може само да определи, кад каже не могу да се сетим, да ли је то био рецимо ако причамо у множини дали су то била двојица или њих шесторица. Мислим значи тих људи колико је

СУДИЈА: тих који су шетали телефоне

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: који су шетали телефоне наводно да.

САША СИНЂЕЛИЋ. Шта су они даље радили ја не знам
	
СУДИЈА: Колико је људи је шетало ваше телефоне условно речено

САША СИНЂЕЛИЋ: Не знам ја сам предао овоме тад са молбом том само ради моје безбедности да не буду код мене, кад ми требају ја ћу рећи да ми се донесу али не знам сад колико сам пута давао, али како сам дао тако сам добио назад у торбицу све је, нисам приметио да је дирано да нешто.

СУДИЈА: Када сам говорио о шетању мојих телефона, објаснио је, једном човеку сам предао ове телефоне. Можемо даље.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро е сад овако значи ми имамо ове податке када се сведок сарадник предао. Онда је рекао да је те телефоне дао да би се заварао траг. Прво питање у вези тога коме је требао да се завара траг. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Да одговорим. Овим убицама које је послао Демократски фронт јер кад су знали да се крећем Авалом тачно и куд и где тачно и у ком сам возилу значи да су имали техничке могућности или да лоцирају телефоне или нешто, друго на који начин не знам.

СУДИЈА: Хтео сам да заварам траг овим убицама које је послао Демократски фронт, јер кад су знали да се крећем Авалом и тим возилом значи да су имали техничких могућности да ме лоцирају.Можем даље.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Сведок сарадник је баш на моје питање изјавио док је био тамо у просторијама БИЕ да је видео кад су излазили из канцеларије да је неко поменуо да је он на мерама. Да је био на мерама то је тада рекао. Како онда објашњава ту чињеницу да је те мере спроводила та БИА а онда та иста БИА разноси телефоне да завара сама себи траг. То звучи као оно иди види да л сам тамо. Да ли може уопште да

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије могу да одговорим	

СУДИЈА: то није питање адвокате за њега, то може он само да каже своје мишљење а он не може да вам одговори како је то могуће.

САША СИНЂЕЛИЋ: У том тренутку сам се ја предао и нисам знао да они врше икакве мере и чак и то што је рекао то лице је већ на мерама, то је оно лице што је већ на мерама он није рекао мени него су причали између себе

СУДИЈА: нећемо о томе садржају разговора између вас. Не може да вам одговори на то питање.

САША СИНЂЕЛИЋ: Да ли се мислило на мене или не, ја сад по овом судском поступку схватам да се вероватно мислило на мене, али није речено именом и презименом. 

СУДИЈА: Немојте Синђелићу. Немојте.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Како значи те мере су биле одређене од 12.10. до 27-ог. Сведок сарадник се предаје 19. На 20-ти. Пред овим судским већем је изјавио да је он био док није предао те телефоне и ону опрему да је био потпуно слободан. Како онда сведок сарадник објашњава чињеницу да од 21-ог није имао више ни један телефонски разговор нити једну комуникајјиу, нити је било кога са телефона које је предао и који се налазе у списима предмета позвао. 

САША СИНЂЕЛИЋ. Могу да одговорим?

СУДИЈА: Да.

САША СИНЂЕЛИЋ: Па нећу ваљда у току акције која је пропала, где су ми људи затворени у Црној гори док седим и обезбеђују ме специјалци који су послати од БИА пред њима да зовем и да причам еј шта је  с овим људима јел су заглавили где су како да их вадимо. Нормално да нећу никог да зовем па нећу ваљда да намештам да пандури могу да прате шта радим. То је прва ствар. Друга ствар, звали су ме неки новинари које сам најурио, звали су сигурно после тога и ко зна ко је све звао нисам се јавио. 

СУДИЈА: зато нисам обавио ни један разговор након што сам се предао. Знам да су ме звали новинари које сам најурио накн тога. Можемо даље адвокате.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Око тих позива значи да се вратимо само кратко на 15.10. Мало пре сам, у ствари кад смо помињали ова два телефонска разговора између њега и Велимировића након тога се он више није чуо са њим. Да ли сведок сарадник може да објасни када већ није могао да се чује са Велимировићем то вече , значи он је рекао то већ постоји у записнику да га је звао а да више није било одговора. Зашто није звао Едија? 

СУДИЈА: ја мислим да је и то објаснио.

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије прва ствар ми смо нон-стоп били у контакту Еди и ја што не значи уопште да ја њега нисам звао, ми смо били у контакту константно, ја сам њега чак известио о томе да су се они састали и да су се чули и да сам ја чуо овог Дикића да је био ту све, али то све тамо касније, међутим, проблем је настао кад овог нема да се јави да дође у Србију. Ја нисам правио ништа спорно око тога што се не чују они, ја сам рачунао ајде отишли негде да попричају нешто, раставили телефоне и то па се због тога не јављају ни на један, односно немам контакт. Е, а када се то одужило, ја сам рачунао реко вероватно раставили све, овај кренуо за Србију, јавиће ми се кад уђе у Србију и онда је прошло много времена док сам ја схватио да у ствари нешто чудно се дешава јер и даље нико се не јавља. Е зато сам ја у међувремену када сам се звао са овим и чуо тамо да кажемо овај, рекао оно што јесте. Срели се све, дао телефон, вероватно је на пут овамо, ја не знам шта ви имате од снимака ако нешто има пустите. Ја не знам.

СУДИЈА: Није ми било чудно зашто се не јављају Дикић и Велимировић мислио сам да су отишли да разговарају а да је Велимировић кренуо у Србију. И прошло је доста времена и тад сам схватио да нешто није у реду. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Опет, негде снимци постоје, негде не постоје опет ово није одговор на моје питање. Ја кажем овако значи сведок сарадник се последњи пут чује са у 22:53 са Велимировићем. Након тога више нема контакта са њим. Моје питање је зашто сведок сарадник ако већ сад не понављам прича да овај руководи читавом акцијом да је он подређен, сад је рекао да је он врбован од стране тог Едија зашто га након тога, када је евидентно да постоји неки проблем зашто га не зове? Јер из комуникације која се налази у списима предмета 15.10.2016. године последњи разговор је у 9 часова и 4 минута тог дана и након тога нема 

СУДИЈА: Са Едијем?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: са Едијем, односно тим Едвардом Шишмаковим. 18 секунди и то није сигурно да будемо прецизни јер тих 18 секунди опет може да буде само рецимо да се нико није јавио и тако даље. Али, у сваком случају разговора до 16.10.  и то у 10 сати и 34 минута нема па је моје питање да ако већ имамо такву ситуацију око читаве организације и проблема који су настали зашто се није чуо са њим. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Зато што ко зна колико смо се пута можда састали а можда и нисмо у међувремену јер ми на сваком састанку смо директно уговарали око следећег састанка где се видимо, кад, шта то је све он одређивао места и време, тако да ја не знам да кажемо да ли сам се састајао да ли нисам, али са друге тачке гледишта све је било у реду везано за овај састанак увече. Срели су се, значи овај му је дао тај специјални телефон, кључеве све вероватно кренуо горе, у путу је, са моје тачке гледишта никакав проблем ту није био. Проблем је настао онда када смо чули да кажемо да су похапшени, када је настала та нека општа гужва, фрка, око тога свега други никакав проблем није био 

СУДИЈА: На сваком састанку смо одређивали место и време, када ће се опет срести.	И мени је
било све у реду са моје тачке гледишта након састанка Дикића и Велимировића 	
АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  и ово је одговор али као да ме сведок сарадник не разуме. Значи ми причамо о 15.10. пошто се не сећа ни једног датума, то је датум када су људи ухапшени. Тада се он више пута током дана чуо рецимо са велимировићем. Моје питање је било само када више није могао да се чује са њим и када није знао уопште шта се десило, зашто тада није звао Едија'.

СУДИЈА: али он је рекао да не зна.

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ сам одговорио зато што никакав проблем није био, Велимировић је завршио предају телефона и предјау кључева, Дикић је требао да ми се јавио, није се јављао, ја сам рачунао јавиће се  зашто се прави проблем, јер сам ја Дикићу специјалним телефоном требао да објасним неке ствари али он се човек није јавио, а за овог сам рачунао вероватно раставио телефоне, путује, не може да он у моменту да уђе у Србију. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро. значи никакав проблем није постојао

СУДИЈА: а он је чекао да се врати Велимировић по опрему.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: сведок сарадник је такође пред овим судским већем изјавио када је сазнао за хапшење иако то иде у један други вид нелогичности, он је рекао да је то било то вече после поноћи минут два Пинк телевизија. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Не знам заиста господо судије што се тиче 

СУДИЈА: питали сте, само сачекајте да чујем питање

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  ја сад у ствари се позивам на тај део исказа кад, ако је то тачно да је он после поноћи што испада 16.-ти рано ујутру  сазнао за то хапшење зашто тада није звао Едија, јер је сазнао да је избио неки проблем.

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије сад се ваде свакакве да кажемо речи ту из контекста 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ништа се ту не вади

САША СИНЂЕЛИЋ: вади се итекако, овај, ја сам рекао да ја временски не знам када, ја знам само да сам био уморан, сео да једем и нешто и то је било по телевизору се помињало 

СУДИЈА: ... али пита вас бранилац након тога што сте сазнали ту чињеницу зашто нисте Едија контактирали

САША СИНЂЕЛИЋ: па ми смо се чули сво време и виђали и све па како нисмо кад јесмо, а ја не знам шта ви имате ту и немате од снимака то мој проблем није ми смо константно били у координацији. То, ја не знам колико смо више разговора обавили и састанака и којечега, е сад шта су успели ту да нас исшпијунирају шта нису ја не знам.

СУДИЈА: Ја сам се и виђао и чуо са Едијем након мог сазнања да су ови људи ухапшени. Не знам колико смо више разговора обавили и састанака. Шта су успели да нас шпијунирају ја не знам. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Након предаје сведока сарадника да ли је он покушао на било који начин да контактира Едија.

САША СИНЂЕЛИЋ: Мислим да сам покушао нешто да кажемо у неким тренутцима док ови нису били ту, међутим, нико се није, нико се није јављао јер сам покушао на кратко да га позовем да му кажем да бежи. Или на било који начин а нисам смео да пишем да остаје траг о томе међутим није се јављао али сам ја то покушавао када ови нису ту у близини кад се мувају около, јер они људи једноставно нису обраћали пажњу шта ја радим, они су гледали овако да неко не нападне и те ствари. 

СУДИЈА: Мислим да сам након своје предаје покушао да контактирам Едија јер сам га звао чисто да му кажем да бежим, али се није јаввљао. Нисам смео да пишем да не би остао траг.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро. Како сведок сарадник онда објашњава чињеницу да у том периоду од када се предао не постоји ниједан одлазни позив са било ког од телефонских апарата који су у списима предмета према Шишмакову.

САША СИНЂЕЛИЋ: Објашњавам тако као што сам већ рекао да они имају могућност преко тог сервера да раде шта хоће. Како сам ја схватио везано за ове апликације и те ствари. Јер када је настао проблем са овим Пајом и када сам ја рекао да баци мој телефон због контакта са њим и тај Еди је рекао не небој се нема никакав проблем ми тај телефон блокирамо ту његову апликацију и он нема више никакве могућности да је употреби, односно схватио сам да на неки начин преко тог сервера они могу да измене шта хоће,  да имају приступ телефону како ја не знам ја не разумем се у ту технику.

СУДИЈА: Када је настао проблем са Пајом они су ми рекли да блокирају ту апликациу схватио сам да преко тог сервера могу да измене шта хоће. Да имају приступ телефону не знам не разумем се у ту технику.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли то значи значи да је сведок сарадник користио тај специјални телефон у периоду када је био под обезбеђењем или чувањем од стране радника БИЕ али прича сада техничке могућности да тај позив није евидентиран.
	
САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије специјални телефон је био код мене ја мислим да сам ја покушао овог да зовем не знам са ког телефона и како да тај позив није обављен, једноставно што се он није јављао, а ја сам брисао све, чистио евиденције о позивима везано за њега брисао сам то и тако. 

СУДИЈА: Специјални телефон је био код мене кад сам се предао у БИУ звао сам га он се није јављао.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро. Како онда сведок сарадник објашњава чињеницу то се односи на телефон који се завршава са 381 његов телефонски број. Дана 23.10.2016. године постоје четири позива са телефонског броја 79636944119 да вас подсетим то је онај исти број који је опредељен као број који је за вајбер комуникацију. Сведок сарадник је потврдио да је то број телефонски број Едија. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Молим вас само тренутак. Ја што се тиче

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Молим вас да завршим

САША СИНЂЕЛИЋ: не, не,

СУДИЈА: само да чујемо питање

САША СИНЂЕЛИЋ: добро сачекаћу па ћу одговорити у потпуности

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Овде значи од 10:20 минута до 10.31 имамо четири позива безуспешно 23.10. сведок сарадник

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије мени ништа није јасно.

СУДИЈА: Само моменат да  чујемо до краја

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: је рекао да је у том периоду укључујући и 23. Био слободан човек, јер је имао те телефоне које је дао дасе завара неки траг. Овде је имао позив од стране Едија на који није одговорио. А мало час је причао да је он покушао њега да зове када ови не гледају. Да ли то може да објасни.

САША СИНЂЕЛИЋ: Могу да одговорим господо судије?

СУДИЈА: Значи зашто сте 23.10 тада нисте јавили каже да је био позив према ама од едија а да се нисте јавили.

САША СИНЂЕЛИЋ: Управо одбрана говори да је чињеница да никаквих позива није било а сад је чињеница да је било позива. Прво то ми није јасно. Пошто овде има стотине чињеница које нису чињенице. Чињеница је само оно што ја тврдим а говорим апсолутну истину. 

СУДИЈА: каже да је био позив према вама од Едија али да се нисте јавили. Сећате ли се тога. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Да је звао и да су телефони били код мене ја бих се јавио, могуће да телефони у том тренутку нису били у мојој близини да нисам чуо и да се нисам јавио али иначе што се не би јавио.

СУДИЈА: могуће да телефони у том тренутку нису били код мене па се зато нисам јавио на тај Едијев позив од 23.10. Иначе што се не бих јавио. Можемо даље. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Истог дана 23.10. сведок сарадник се такође не јавља на позив који је упућен према њему са броја 7916148869

САША СИНЂЕЛИЋ:  што се самих бројева тиче не гарантујем чији су бројеви ово о чему одбрана прича. Ја то не знам. Кад ми се каже број као број ја не знам.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: то је број телефона оператера руске федерације за овај број можемо да направимо линк где је припадао Едију за овај други не знамо. Али тог истог дана значи у 8:56 да завршим сведок каже ја бих се јавио кад ме негледају. из списа предмета значи из ових комуникација се види да почев од раних јутарњих часова 21. до 27 .односно већ раније 26 кад је предо те телефоне није упућен ни један једини позив са телефона који је он предао 

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ одговорио да недужим

СУДИЈА: Сачекајте 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја незнам шта одбрана покушава овим

СУДИЈА: Сачекајте, сачекајте само

САША СИНЂЕЛИЋ: Па нећу ваљда да омогућим

СУДИЈА: Сачекајте Синђелићу није завршио бранилац неможете да га прекидате 

САША СИНЂЕЛИЋ: па чита ми роман нека постави питање ја таман помислим готово питање а оно још

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: оно још

СУДИЈА: опомиње се сведок сарадник да не може да се обраћа лично адвокату

САША СИНЂЕЛИЋ: Па то није питање ја кажем суду не адвокату

СУДИЈА: док му суд не да реч. Немојте.

САША СИНЂЕЛИЋ: ја говорим суду. Молим питање

СУДИЈА: али нисам вам дала реч. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да скратим роман, значи сведок сарадник је изјавио да је покушао рецимо да зове када га не гледају да зове Едија. Па онда објашњава то тај сервис и тако даље. Како објашњава чињеницу да од 21.-ог до предаје не постоји ни један једини телефонски позив нити СМС порука упућена са телефона који је он предао према неким другим лицима, већ постоје само позиви од стране других људи према тим телефонима где је недоступан

САША СИНЂЕЛИЋ: Објашњавам овако што нећу што ме чувају људи послати из обезбеђења БИЕ и док капирам да су ме издали и наместили ја да зовем друге и да правим њима проблеме тако што ће чим будем окренуо нечији број хрпа њих сарадника колега њихових да упадне људима на куће и да их тамо тресу да им праве проблеме и ко зна шта да им раде. То је прва ствар. Друга ствар скапирао сам чим се овај Рус не јавља кад сам га звао значи да је вероватно уплатио паљбу можда и бацио телефоне и ко зна шта је урадио, ја сам схватио, чим сам ја њега звао и он ми се не јавља то је крај. Значи нешто није у реду он је то вероватно схватио отишао шта је радио и ја због тога даље нисам покушавао да успоставим контакт. И трећа ствар ,нећу ја да пишем нешто и не знам ни ја у таквој сиатуацији да мешам људе у проблеме где медијски се тамо провлачи како сам ја терориста и не знам ни ја. Ја скраћујем и дајем општи одговор везано за све. Значи од тренутка моје предаје и предаје телефона на даље је бесмислено уопште на било који начин пратити то јер нема никакве везе са извршењем кривичног дела. Да ли сам ја приватно писао мојој жении она мени, дајте молим вас.

СУДИЈА: Све сте објаснили. Нисам никога позивао док сам био под надзором БИЕ управо да не бих навукао на неке друге људе а кад ми се Рус није јавио схватио сам да је он ухватио паљбу и да је то крај. Да је он схватио о чему се ради. Није вас питао за поруке само за позиве. Само за позиве. Можемо даље. Да ли сте одговор.

САША СИНЂЕЛИЋ: Све сам одговорио већ.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Судија овде сад имам ако дозволите постоји један читав сет питања која сте ви забранили колеги Јовановићу који се односи у вези тог неког човека који се зове Душан Ђурић Дукс. И онда је сведок сарадник на самом крају практично рекао да потврди да је тај човек био са мном у Москви.

САША СИНЂЕЛИЋ: Он је био молим вас прича се у моје име нешто што није тачноч.

СУДИЈА: Неможете, али да вам кажем Синђелићу да вам кажем сачекајте да заврши адвокат па ћемо видети 

САША СИНЂЕЛИЋ: али одбрана то каже као коначну ствар

СУДИЈА: а ја не знам да ли ви мене чујете.

САША СИНЂЕЛИЋ: чујем.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: То је тако ушло у записник по менуо је неку келерницу тако нешто ресторан. Зашто ме то занима, ја мислим да је важно да разјаснимо те чињенице које могу да имају директно везе и сазнања везано за првооптуженог у овом предмету само због тога. Тако да је моје питање мада сад већ видим да сведок има шта да каже на ту тему да ли је у том периоду причамо значи о мају 2015. године у његовом друштву био известан Душан Ђурић. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Могу да одговорим?

СУДИЈА: не.

САША СИНЂЕЛИЋ: већ сам се раније изјаснио кроз изјаву и одговорио све оно што је али се понављају

СУДИЈА: нејасно ка питања ускратили адвокату Јовановићу 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: судија слажем се али 

СУДИЈА: јели 15-та није предмет оптужнице  рекао је да он нема везе са овим.

САША СИНЂЕЛИЋ: и да демантујем ово у моје име да је био са мном јер се говори у моје име

СУДИЈА: искључите микрофон Синеђлићу

САША СИНЂЕИЛЋ: нисам завршио одговор

СУДИЈА: али ја вам нисам дала право да одговарате уопште.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: судија само једно кратко појашњење,значи причамо о 2015. –ој слажем се међутим то је тај период када наводно се десио тај полиграф. Ми у читавом овом предмету сва сазнања која имамо о овом Едварду Шишмакову је од сведока сарадника. Имамо ону вајбер комуникацију где он опет каже да то је био он, имао онај неки разговор телефонски и ту је крај. Сматрам да свако сазнање и свака чињеница која може да доведе у везу можда и неке друге људе који су можда имали контакт с њим је драгоцена. У том смислу ја сам тако разумео на питања колеге Јовановића која су ишла хронолошки ви сте их забрањивали он је на самом крају рекао поменуо тог човека ја сам схватио да је он био у Москви .  Сада мислим ако сматрате да је то ирелевенатно идемо даље. 

СУДИЈА: али он је рекао да тај  човек нема никакве везе са овим његовим из тог разлога 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: имамо онда ситуацију судија ми њему верујемо на реч можда тај човек има везе са тим 

СУДИЈА: Добро ви ако будете ви ћете предложити па ће суд о томе одлучити адвокате.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:Па знам али како ја то да знам како ја то да знам управо кроз испитивање сведока хоћемо да сазнамо да ли је на пример он видео тог човека причао с њим, да ли овај њему причо и тако даље. 

САША СИНЂЕЛЋ: све већ одговорио

СУДИЈА: Али он је рекао да он уопште није био ту да је он био сам. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ја сам разумео да је ушло и у записник не мислим ваш него овај аудио видео записник да је он потврдио да је тај Ђурић био у Москви.

САША СИНЂЕЛИЋ: у Москви је у том тренутку било још неколико стотина хиљада Срба а добар део је тај Ђурић довео на прославу Дана победе над фашизмом у Москви. 

СУДИЈА: Кад је то било?

САША СИНЂЕЛИЋ: Он је те људе раније послао тамо у Москву и он је био

СУДИЈА: Које године је то било то што сте ви рекли да 

САША СИНЂЕЛИЋ: 2015. И он је исто био тамо неким својим пословима који немају везе са мном.То што се он нашао у Москви нашло се још неколико стотина хиљада људи Срба у Москви, да ли су криви што су у Москви. Срба који раде у Москви, 

СУДИЈА: Тачно је да Ђурић звани Дукс 2015. Био у Москви јер је било још неколико стотина хиљада људи тамо на прославу Срба, 

САША СИНЂЕЛИЋ: не, не кажем да су били на прослави него уопштено живе, раде људи у Москви путују какве то везе има са мном и са  овим

СУДИЈА: али он тада није био са мном и није имао никакве везе са овим

САША СИНЂЕЛИЋ: ми јесмо по граду тамо изашли негде на пиће, не знам ни ја, кад сам ја слободан, у Музеј, и не знам ни ја, али то никакве везе нема са овим случајем. Значи има занимљива ствар да ја кроз моју изјаву никад нисам рекао у коју гостиницу сам тачно био и онда одбрана износи ситуације и говоре значи они знају и гостиницу и све, значи пуне информације и контакте са Едијем имају да они знају и где сам ја био која гостиница ја сад не знам која је гостиница и адреса док вам не доставим тамо неку визитку и нешто од тога што ми је остало, а одбрана зна.

СУДИЈА: били смо на пиће и били смо у музеј али то нема везе са овим случајем.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: па да ли је тај човек био у гостиници или не

СУДИЈА: па он каже да је могуће да је био са њим на пиће али да то нема никакве везе са овим

САША СИНЂЕЛИЋ: Али никада није присуствовао било каквим састанцима мене и овог Едија. Шта он има са тим. Нема ништа човек са

СУДИЈА: није присуствовао Дукс није присуствовао никаквим састанцима

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Океј добро то је неки одговор. Да ли је сведок сарадник пошто се то дешава у том периоду у мају месецу да ли је он том Душану Ђурићу помињао Едија и причао нешто уопште о њему.

САША СИНЂЕИЛЋ: Не, он што је мене тамо питао шта радиш ово оно ја сам говорио око ове трговине вамо тамо шта ја имам с њим да причам шта ја радим са овим. 

СУДИЈА: ја нисам Ђурићу соапштоавао било шта о Едију рекао сам да сам ту због трговине.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли је тај Душан Ђурић у том периоду тог дружења у Москви упознао том приликом пошто је о томе сведок сарадник већ причао Вјенцислава Бујића и оног Почучу.

СУДИЈА: објаснио је 

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ се изјсанио на то да су били присутни сви заједно на столом у сред центра Мосвке на тргу буквално поред трга мало даље. Кузњетски мост оно она улица. Седели у кафић попили пиће и то је све па је покушано од тог пића које се попило ту и од тога што је тај Вјенцислав био код Почуче да ли се прави не знам шта.

СУДИЈА: добро немојте око Почуче

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро. Да ли сте са тим човеком још једно само питање везано за њега да ли сте са тим човеком били у ресторану Самаркант. 

САША СИНЂЕЛИЋ: којим

Судија: са којим

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  Душаном Ђурићем. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Јесмо све сам то већ одговорио кроз изјаву, али не везано за ово. Ја сам ту ишао редовно да ручам, вечерам, не знам ни ја попијем нешто то је био најближи ресторан ту што сам ја знао да је близу те гостинице, хотела.

СУДИЈА: био са Ђурићем, али невезано за ово.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Специјални телефони, реците ми када сте добили те специјалне телефоне иако је сведок сарадник мењао те термине када се то десило, да ли сте добили пуњаче за те мобилне телефоне.  

САШАШ СИНЂЕЛИЋ: Јесам, али ја то и нисам нешто много користио имао сам ја своје пуњаче појма немам ни где су.

СУДИЈА: добио сам пуњаче за специјалне телефоне.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да ли су ти телефони били да ли може да се сети кад их је добио да ли су они били напуњени односно у ком je проценту била напуњена батерија.

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја знам били су пуни и ја сам их редовно тј. тај, не само њега него све моје редовно пунио и у возилу и ван возила када су растављене батерије пунио сам на зид оно што се извади батерија па се стави директно на пуњач из струје да се пуниу зиду. Ја сам их пуне предао.

СУДИЈА: Колико се сећам ти телефони су били пуни. Пуне телефоне сам предао.

САША СИНЂЕЛИЋ: Горе ово 20-ог. и не знам ког јер знам да сам растављао. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:Сведок сарадник је у више наврата помињао тај 19-ти доста важан дан, да је био у Шапцу ујутру и тако даље. Па ишао на пијац у Шабац. Да ли може прво да нам каже сведок сарадник да ли та пијаца у Шапцу где је он ишао да продаје те неке своје ствари, да ли то ради сваки дан.

СУДИЈА: изјаснио се и на то. Одговорио је и на то 

САША СИНЂЕЛИЋ: Да ли могу да одговорим? Та пијаца је искључиво петком. То је пијачни дан за тај бувљак и он је петком. 

СУДИЈА: у Шабац идем на пијацу искључиво петком јер је тада једино пијаца. Већ је било питање.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Ишао је петком. Моје следеће питање судија како онда сведок сарадник објашњава чињеницу неспорну да је 19-ти среда, а не петак. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја не знам о чему прича одбрана датумски ја говорим о дану када сам ја био тамо на пијацу. Значи што се тиче тога дошао сам четвртак ноћ на петак због заузимања места и свега и да одморим мало стигао сам раније. Преноћио ту и значи и ујутру рано изашао, тај човек дошао и ови други

СУДИЈА: када сам ишао у Шабац на пијацу знам да сам дошао ноћ пред. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Сведок сарадник каже да је то био петак јел тако

САША СИНЂЕЛИЋ: у петак сам из Шапца кренуо на састанак ја како се сећам би сам позван да се састанемо око 5 сати петак ја тако сам схватио ако је било другачије значи није до мене немојте замерити. Ја говорим како се ја сећам али немогуће јер сам био на пијаци и са пијаце кренуо на састанак. Шта датумски ради одбрана ја не знам.

СУДИЈА: у петак сам кренуо из Шапца на састанак а дошао сам у четвртак вече. Можемо даље

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Судија наиме више пута смо причали о томе не причамо о датумима, међутим  ово је врло једнодставна чињеница значи 19-ти је среда није петак и ако јесте чак и мислим да то није ушло у записник он је рекао ако трeба 1860 пута ћу да кажем то је било у петак. И раније је помињао да је то петак 21-ви, али ја причам о 19-ом. Како онда сведок сарадник ако каже да је био у Шапцу ујутру у петак како он онда објашњава чињеницу да по прегледу базних станица он није био у Шапцу.

СУДИЈА: па ево он вам је дао објашњење своје а ми ћемо га проверавати.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Док за 19-ти постоји тај доказ да је рекао.Значи петак. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Само ово да се не помеша, када помиње пре тога неки датум, било је у четвртак сам одлазио до Богатића тамо је пијаца четвртком чини ми се да сам био и тамо а ту се пролази исто кроз то место.

СУДИЈА: Чини ми се да сам у четвртак био на пијаци 

САША СИНЂЕЛИЋ: у Богатићу чини ми се,  али нешто кратко.

СУДИЈА: у Богатићу али нешто кратко.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Кажете четвртак.

САША СИНЂЕЛИЋ: Чини ми се али нисам сигуран, значи немојте ме држати на реч, јер ја сво време док сам све ово радио нисам пропуштао ни своје личне послове. Знам да сам био али не знам да ли је то било тад или раније, заиста нисам сигуран, да се то не узима за озбиљно.

СУДИЈА: Чини ми се нисам сигуран. Можете даље. Нисам сигуран зато што док сам све ово радио нисам пропуштао своје личне послове

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ...сад кад каже отишао сам на кратко до Богатића само да ли може да определи период дана, ујутру

САША СИНЂЕЛИЋ: Четвртком је пијаца у Богатићу, знам да сам ишао у току ове акције тамо на пијацу, али не знам да ли је то било ово тад или пре тога, знам да сам један четвртак чини ми се био

СУДИЈА: Знам да сам у току ове акције ишао на пијацу али да ли је то било тада или раније не знам. Можемо даље адвокате.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:он је рекао дан раније. Добро. Како сведок сарадник онда објашњава чињеницу да по прегледу базних станица дана 20.10.2016. године од 8:37 па све до вечери 23:36 тај последњи разговор он није напустио Београд. То је само да Чукарица, Чукарица Ада Цингалија, Баново Брдо 

САША СИНЂЕЛИЋ: ако се мисли можда на моје, на који је то датум

СУДИЈА: 20-ти

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:20-ти то је четвртак, четвртак 

СУДИЈА: четвртак

САША СИНЂЕЛИЋ: ништа мени није јасно по овим

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:па добро то је и мени јасно 

СУДИЈА: Адвокате да вас замолим

САША СИНЂЕЛИЋ: ово ја једноставно у ту технику нити се разумем нити шта они раде каквим оним датутима, станицама баратају ја говорим оно што

СУДИЈА: не разумем се у технику  и не могу да објасним на питање браниоца како то дасам 20-ти од ујутро до навече по базним станицама био у Беогарду. Изволите даље.

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја оно што знам ја сам рекао.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:Ја бих судија само волео ако бисте икада реаговали на ово и рекли да рецимо кад ја помињем ове базне станице нисам их ја ту, нисам ја прислушкивао сведок асарадника, он то импутира одбрани као шта сте ви ту као радили.. мислим то се налази у списима предмета ништа више.

САША СИНЂЕЛИЋ: Па ја немам те

СУДИЈА: Није он ……. Зна се ко одређеује мере не одређује одбрана мислим да сад није било ништа упућено вама.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:У вези тога, да ли сведок сарадник може да определи, мада ја се извињавам, ја мислим да сам поставио то питање. 

СУДИЈА: Па немојте ако јесте.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:Зато што је сад поменуо тај Богатић да тамо он оде четвртком ја сам му поставио питање шта је радио 21-ог значи тај петак у 22:07 у Богатићу. 

СУДИЈА: он је рекао да се датумски не може изјаснити. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:И то је тачно. Добро. Реците ми још ово што се тиче тих специјалних телефона зашто сте почели да их користите тек 15-ог а имајући у виду тајност операције. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја сам већ одговорио на све то ја не знам шта друго да кажем. Чим су телефони предати они су кренула употреба њих коришћени су ја не знам шта у тим телефонима има, ја како сам их преузео од овог Едија ја сам користио са њим, користио овамо кад је предато овом Паји.

СУДИЈА: Чим су телефони предати кренула је употреба. Како сам из преузео од Едија тако сам и користио.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: опет у вези тих телефона, сведок сарадник је изјавио да је он користио неке друге бројеве, картице које је онда уништио. Питање је ако је уништио, зашто није уништио ове картице, кад кажем ове мислим на те телефоне један се завршава 381 други на 77111 и овај тај телефон, специјалног телефона где подсетићу вас постоје две картице. 

САША СИНЂЕЛИЋ: већ сам рекао зато што са њих није обављено ништа не знам како противзаконито и нешто да би њима нешто могло много да се докаже тако да, у том тренутку ја се нисам сећао да сам тим телефонима обављао неке да кажемо ствари које не бих могао да покријем толико, жао ми је што сам бацао те друге телефоне и што сам неке друге трагове уклањао .. тренутка Само ми је жао због те издаје, јер би лакше доказао шта 
 
СУДИЈА: Те телефоне које нисам уништио нисам учинио зато што са њих нисам могао да некакве ствари ни разговоре које нисам могао да покријем. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:E сад сведок каже да ове картице није уништио јер ту нема ништа криминално. Јел то значи на оним другим картицма је постојало нешто криминално па сте их уништили.

САША СИНЂЕЛИЋ: постојало је операција ова која се спроводила за државни удар јер са њих је обављено исто доста позива тако да на њима би могло да се увати на пример више позива и сви позиви разумете на пример тај Паја, ја, неки други бројеви не знам ни ја дешавало се и овај Еди да је са неких бројева непознатих звао ту када не може да ме добије на апликацију, значи ја сам највише да кажемо због овог Руса то уништио јер сам се сетио да је он на телефоне исто вршио позиве када не може на апликацију да ме добије јер апликација је везана за интернет.

СУДИЈА: На оним другим картицама које сам уништио постојало је криминално а везано је за ову операцију. Са њих би могло да се ухвати више позива између мене и Паје. Еди ме звао на те бројеве. Највше сам због Руса уништио .

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: е сад везано за ово што је управо сведок сарадинк свима нама рекао он је у више наврата рекао да је спроводио тајну операцију да је био страшно дискретан скривао трагове и тако даље. Сад нам је управо причао да је користио неке друге телефонске бројеве где отворено причао о неким криминалним радњама. Зашто је то радио.

САША СИНЂЕЛИЋ: нисам ја причао о криминалним радњама него је сама криминална радња вршење позива између тог Руса и мене могло би да се повеже ту ништа није причано само оно јер ми увек уговоримо следећи састанак и он на пример кад позове на такавк број каже брате пијемо пиво ја кажем долазим одма и то је то, ако је криминална радња да пијемо пиво онда али после у случају оваквом када је суђење и када се све повеже онда суд може да процени да је тај позив заправо позив на састанак због таквих ствари сам ја уништавао трагове било каквог типа. Оно што сам могао.

СУДИЈА: Баш је ово наводио да је звао на пиво и да им је то био сигнал.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли је сведок сарадник причао опет о тим телеонима који су тим картицама које су уништене да ли је звао неке друге особе. Да ли је имао комуникацију са неким трећим лицима не само са Едијем.

САША СИНЂЕЛИЋ:Никаква трећа нису била умешана у ове догађаје осим лица која сам поменуо.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли то значи да је он те картице уништио само због комуникације са Едијем. Само због

САША СИНЂЕЛИЋ: највише због њега у ситуацији када је ово све десило се када је пало

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: колико је тих картица било да ли се сећа можда је и то питање било ја се не сећам.

СУДИЈА: Било је.и то да не зна да их је куповао и да их је уништавао.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Било је. Добро 

САША СИНЂЕЛИЋ: мењао сам често и у међувремену а последњи пут чини ми се да сам уништио два телефона и картице

СУДИЈА: већ је речено

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:само још два питања колега Булатовић је данас поставуи два питања па ја мислим да заврђујемо једно објашњење. Сведок сарадник је рекао да сам знао каже снимио би га. 

СУДИЈА: Кога

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Русе те. Да сам знао. Севдок сарадник је овде у више наврата помињао тај неки фамозни флеш да је он са њега снимао

СУДИЈА: Јесте

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:, а данас је пред овим судским већем рекао да му је жао што га није снимао. Па шта је онда о тога тачно .


САША СИНЂЕЛИЋ: ја тада нисам носио тај флеш да снимам Руса, него сам га носио због тога што су покушали нападе на мене пре тога што сам јасно кроз изјаву рекао и ја тај флеш ниса предао полицији него сам га сакрио у возилу. Разумете да га не нађу сакрио сам га испод седишта тад. Да, а иначе пре тога када сам га укључивао то мало што сам укључивао ја сам брисао па поново укључивао све сам то рекао али опет да дам одговор на цело питање пошто се говори о томе да сам знао, ја опет и понављам да сам знао на овакав начин да ће да раде ово што  раде све би целу комплетну акцију снимио. Прво не би ушао у акцију, а друго можда би ушао и снимио ове из Демократског фронта шта су радили са народом. 

СУДИЈА: Флеш који сам снимао сам носио не због Руса објаснио је то, него због ових људи који су хтели да ме убију. Тај флеш нисам предао полицији већ сам га сакрио испод седишта.  Све сте то објаснили, можемо даље адвокате. Све сте то већ рекли. Добро нећемо о томе што би било кад би било сад смо ту ђе јесмо. Можемо даље.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не ја само указујем на контрадикцију

САША СИНЂЕЛИЋ: нема ту никакве

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: е сад што се тиче наставка сведок сарадинк је такође на питање колеге рекао као па нису слали делегацију да ме контролише јер су ми веровали. Сведок сарадник је такође пред овим судским већем причао да је Еди и његова екипа да су њега пратили. И то не иде баш једно са друге, значи сведоку сараднику верују, а с друге стране он је објашњавао још 26. октобра да је видео нека возила па је онда схватио да су то ти, ...

СУДИЈА: Појасните

САША СИНЂЕИЋ: то једно са другим нема везе, зато што пратња која је послата раније оно што је била, ја сам јсно кроз изјаву рекао да је он поменуо да има ко ће да води рачуна о мојој безбедности док све то радим, значи то није било да ме прате да сумњају у мене, него да прате да се нешто не би десило са мном. У том смислу, А да су ишта сумњали у мене ја сад не бих био овде. Нити су имали разлог да сумњају нити га имају сад.

СУДИЈА: Када се ради о пратњи коју је послао Еди то није била пратња зато што су они сумњали у мене, него зато што су бринили о мојој безбедности. Јер да су сумњали у мене ја не бих био овде.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро. Судија, ја немем виша питања сад молим вас да чујемо тај разговор. Полако.

СУДИЈА: разговоре из

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Значи 20.10.2016. са овог броја 381 у 8:55 прво тај разговор.

СУДИЈА: записала сам то прошли пут само моменат 8:55 јел, колеге можемо ли да пустимо овај разговор 20.10. 8:55:22

СЛУШАЊЕ РАЗГОВОРА

САША СИНЂЕЛИЋ: Шта друго да кажем.

СУДИЈА: ја не знам шта то значи, али не можете то да радите и тако да се понашате.

САША СИНЂЕЛИЋ: то значи ево и шта сад причао сам са супругом 

СУДИЈА: само да чујемо зашто је било битно адвокату овај разговор јер хоће нешто да вас пита.

САША СИНЂЕЛИЋ: Ево и ја сам живо заинтересован

СУДИЈА: само моменат Синђелићу, оћете ли адвокате поставити питање.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: На право питање је већ сведок сарадник одговорио пшрво питање је требало да буде с ким је сведок сарадник овде причао. 

СУДИЈА: разговарао сам са својом супругом.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: супругом?

САША СИНЂЕЛИЋ: Да.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Како се зове ваша супруга?

СУДИЈА: а небитно је

САША СИНЂЕЛИЋ: већ је речено овде кроз више

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: могу да објасним молим вас  могу да објасним из простор разлога што једна је чињеница рецимо да је то његова супруга, а друга да су то његови лични подацизато што та особа има нека непосредна сазнања у извршењу неких кривичних дела. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Апсолутно нетачно

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ... легитимише код сведока

СУДИАЈ: како вам се зове супруга

САША СИНЂЕЛИЋ: Зове се Данијела Јанковић и нема никакве везе са било каквим догађајем. Јел треба број телефона, адреса, матични број и остало.

СУДИАЈ: то вас нисмо питали.

САША СИНЂЕЛИЋ: можда треба одбрани

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ДА ли сведок сарадик, да ли се сећа случајно броја телефона његове супруге значи на који телефон је он звао када је обавио

САША СИНЂЕЛИЋ: у овом тренутку не

СУДИЈА: у овом тренутку се не сећам на који број телфона сам је позвао.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли је она имала више бројева телефона или само један.

САША СИНЂЕЛИЋ: Не знам. Није ми познато.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Е сад што се тиче разговора зашто је важно. На самом почетку чули сте сведок сарадник да не препричавам сваки детаљ он каже шта ти је, она каже што нисам дошао шта то значи. 

САША СИНЂЕЛИЋ: То значи да је жена љубоморна пита се где сам ја нисам дошао нећу да јој ја ту држим приче где сам и шта ради ја папучар нисам жена не треба никад да зна шта ч овек ради, проста ствар, испресецао је тамо, испрескакао је,  да је макнем са линије да и то је све

СУДИАЈ: мислим да су ово заиста неке адвокате  не знам чему ово објашњење 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: сад ћу вам рећи

СУДИЈА: То што сам рекао да нисам дошао јесте што сам објаснио жени јер је љубоморна добро немојте даље

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: судија причамо о временском контексту 8:55 сведок сарадник се чује са супругом и каже поставља то питање констатацију даје што нисам дошао претходне ноћи. То то значи.

САША СИНЂЕЛИЋ: Овог тренутка на овакав начин како то одбрана поставља питање мени није јасно ни шта пита, али је веома јасно из тог разговора да ја нисам био кући да она брине што ја нисам кући не брине она због мог здравља него да нисам код неке друге

СУДИЈА: нећемо о томе јер нас то



АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: не, видећете да би требало да нас интересује . Видите овако сад надаље у том разговору помиње се та нека СМС порука сведок сарадник каже мислиш на ову, не него на ону, сведок сарадник каже ја ћу да идем до града са Олгицом да подигнем  паре послао ми Горан. То је порука коју читам из предмета. То је СМС порука сведок сарадник управо у овом разговору у 8:55 укључује телефон и види поруку која му је тек тад стигла.

СУДИЈА: јесте и каже стигла је порука.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: тако је. Та порука је упућена са броја телефона његове супруге на телефон 064/007711 у 22:02 и након тога је било 11 СМС порука које се прилично понављају. У вези свега овога зашто сам и тражио да се пусти овај разговор, волео и да сведок ако може конкретно и експлицитно да нам се изјасни. На моја питања везана за датум предаје, он је рекао да је управо те ноћи 19 до 20. До касно у ноћи био у кући, да је била п рисутна његова супруга када је паковао опрему коју је предао после Безбедносно информативној агенцији. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја то датумски на овакав начин не знам.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: молим вас на основу овога  је несумњиво да он сам сад каже да није био то вече кући. Па како је онда могао да пакује опрему кад управо сам каже да није дошао кући. А опрема му је била у кући. И супруга је била присутна. И тад је покушао да буде шаљив па је рекао и моје мало дете.

САША СИНЂЕЛИЋ: Супруга је била кући како сам ја рекао тачно и то што је она била кући нема никакве везе са паковањем опреме, ја сам опрему попаковао и решио ствар а ово што прича одбрана на овакав начин не знам ни ја уплата Горан и то, тај Горан је супруг од ове Олгице комшинице њене. Нема никакве везе са поступком човек ради

СУДИЈА: Није спорно то него , обзиром да сте рекли да из овог разговора прозилази да те ноћи нисте били па вас пита супруга ђе сте били.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  ја се извињавм смс поруке потврђују није битна садржина порука а сведок сарадник је пред овим судским већем управо рекао да је ту ноћ био присутан и да је паковао опрему.

САША СИНЂЕЛИЋ: ја нисам рекао да сам био ту ноћ, то тврди одбрана одбрана тврди и говори датум и време и то

СУДИЈА: одбрана тврди и говори датуме ја нисам рекао да сам ту ноћ био кући и паковао опрему.

САША СИНЂЕЛИЋ:  ја оно што сам рекао када сам отишао и покупио опрему и то да је то била ноћ и да је то била ноћ када сам ја нападнут и да сам се ујутру предао на начин како сам описао. Све остало може да се манипулише како хоће, не може да се промени то што је било

СУДИЈА: да сам опрему ту ноћ кад сам нападнут и ујутру сам се предао.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: нисам чуо само на крају, и ујутру сам се предао, 

САША СИНЂЕЛИЋ: све сам ја то кроз изјаву образложио да су то били сати пред јутро колико се ја сећам. Оно за рампу када сам давао изјаву. Е кад су они то завели, да ли су завели шта су радили око датумски ја за то људи не знам ништа. Све сам детаљно описао.

СУДИЈА: Знам, знам, јер су вас питали за рампу па сте рекли како знају адвокати

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Да, да, слажем се. Па тао је то што се тиче овог разговора. Не ма шта мислим, постоји још један интервал после кроз ову након другог разговора 

СУДИЈА: хоћете ли овај други.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  хоћу да

СУДИЈА: колеге овај други је исти датум 23:36:19 јел тако адвокате.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: јесте

СУДИЈА: хоћете ли читав разговор

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: па не знам како ћемо другачије, у ствари мање је битан,  па имате ту транспкрипт, па нисам ја знао за то.

СУДИЈА: суд је спреман, немојте да бринете

СЛУШАЊЕ РАЗГОВОРА

СУДИЈА: Чули смо.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Чули смо. Сведок сарадник је већ одговарао на питања везано за садржину овог разговора, ја сам то кроз питања прошли пут чинио, међутим, након што је преслушао овај разговор да ли сада може сведок сарадник да определи прво са ким је то био у тренутку када прича са супругом. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Молим?

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: С ким је био и где?

СУДИЈА: с ким сте били у тренутку док сте обављали овај разговор са супругом.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: чак, може на снимку да се чује, чују се други гласови.

САША СИНЂЕЛИЋ: А који је датум у питању јел пре предаје, после предаје.

СУДИЈА: ово је 20.10.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: 20.10. у 23:36 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ако је после предаје вероватно да ме чувају ја не знам датумски ништа. Ако је пре предаје онда нема везе са тим.  Али поента приче у разговору се односила на то пошто већ сам кроз изјаву рекао да су кренули читаву кампању ови Демократски фронт око оне приче да ја због тога сам рекао да било шта што новинари питају да то нема везе ништа с ничим и тако даље ја сам и даље ишао на варијанту нико ништа није направио, да се људи покрију, да их чупамо за те свари, због тога сам разгаовор водио на такав начин можда неко прислушкује телефон разумете.

СУДИЈА: ако је после предаје онда сам био са овима што ме чувају, ако је пре предаје онда нема везе са њима. Да не улазимо осим ако буде браниоца, 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: управо смо сад чули сведок сарадник ако сам га добро разумео је дозволио могућост ако је то каже било након предаје онда сам био у друштву који су ме чували. Кад смо преслушали овај први разговор који је подсетићу вас истог дана у 8:55 он је дицидирано тврдио да то није било, да је то било пре његове предаје 

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја то не тврдим ја питам вас мени није јасно господо судије да је то пре предаје да ли после јер они говоре о датумима мени то кад каже ја појма немам уопште.

СУДИЈА: ја не тврдим да је овај први разговор који смо чули био пре предаје. када ми говорите о датумима ја немам појма.

САША СИНЂЕЛИЋ: нисам рачунао да ћу доћи у овакву ситуацију да за такве безбезвене разговоре бележим који је датум.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  и везано за ту меидјску причу у овом разговору се помиње у ствари информација његова супруга каже да је купила Информер да ли се он из тог листа се информисао на било који начин .

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије, ја сам неких новина,

СУДИАЈ: Зашто је то битно нећемо о медијима

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: зашто је битно зато што сведок сарадник у више наврата каже да његова сазнања су у ствари из медија. И онда он закључује, онда он каже то је сто посто тако.  Друга ствар, ја се извињавам веома важна он је практично своју као спознају иако је исто проблематична 



САША СИНЂЕЛИЋ: Ја сам, Господо судије, шта је питање, 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да је ДФ тај који ј е издао добио из медија што није тачно.
	
САША СИНЂЕЛИЋ: Апсолутно нетачно, медијски касније, медијски касније, ја схватам како су издали , не из медија него од њих лично. Медијски касније ја схватам како су издали, 

СУДИЈА:   јер је он рекао да на основу што је било у медијима то закључио 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: тако је, ја питам сада, пише из часописа Информер, пише из часописа Информер 

САША СИНЂЕЛИЋ: не из медија него од њих лично. Оно што су они говорили

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: да ли се сведок сарадник упопзнао са неким текстом или чиме год садржином 

СУДИЈА: о себи јел.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: о себи наравно.

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије појма немам чиато сам свакакве новине тих дана, куповао гледао по телевизији, поента приче сводила се на оно како сам кроз изјаву рекао да је Демократски фронт свом силином ударио на нас Србе на оне који су  похапшени и на мене. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ја сам питао за Информер тај дан 20.10. 

САША СИНЂЕЛИЋ: ма појма немам шта се писало тачно ко је кад шта, али сам рекао оно

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Добро, ја мисли мада је то ушло у записник на моје питање он је рекао када сам питао ко је тај човек са брадом да је он рекао да је то овај Паја. Везано за њега само то је последње питање да ли је сведоку сараднику познато да је тај Мирко Велимировић касније дао неке друге изјаве којима је практично ретерирао односно изменио своју изјаву и признање пред специјалним државним тужиоцем. 

САША СИНЂЕЛИЋ: познато ми је то и то су ухватили чловека под принуду тамо ољуштили га вола у купусу вероватно му неког држали

СУДИЈА: не можете тако да причате Синђелићу па добро морате да говорите који је примерен судници

САША СИНЂЕЛИЋ: па ја говорим истину разумете јер то је банда једна удбашка разумете е зато тда су могли мене тако

СУДИЈА: не можете тако да квалфикујете људе у судници, Синђелићу само моменат, 

САША СИНЂЕЛИЋ: ја говорим истину

СУДИЈА: Познато ми је да је постојала изјава коју је Велимировић изменио своју изјаву. Можемо даље.

САША СИНЂЕЛИЋ: нека седне полиграфски да каже нека је то тачно, ево нека дође овде поред мене да каже да није купио оружје да му нисам дао паре и да није ово спроведено под присилиом.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: Налазим сада да је јако важно да нам каже одакле њему сазнања њему лично да је то било под присилом без обзира не морате уносити ове квалификације во у купусу али одакле њему сазнања да је

САША СИНЂЕЛИЋ: господо Судије знам врло добро са каквом екипом имам посла. Ја врло добро знам ко је Петронијевић удбашки човек

СУДИАЈ: немојте, Синђелићу 

САША СИНЂЕЛИЋ: добро да скратим причу овако имам посла против службе, против старих делова службе која је спремна да уради било шта. Значи ни лише се било чега, не либе се било чега. поготово када је новац у питању. Са врло јаким везама криминалним.  Сваке природе спремни да ураде било шта, било шта али за врло ситне паре.

СУДИЈА: Када сам рекао да је Велимировић дао изјаву под присилом ја знам да имам посла са јаким везама са службом безбедности. Добро. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: ајде да се вратимо на овај разговор који смо сада преслушали. Подсетићу вас значи да је 20.10. 2016. Године он тада каже тај човек је урадио нешто лоше Паја Велимировић колико је нама су доступне информације он је тад лишен слободе. Чини ми се да је 18-ог он дошао не 16-ог и тако даље. Откуд њему било какве информације да човек који је тренутно, да ли је он прво знао да је тај Велимировић у том тренутку 20.-ог када се чује са супругом, у притвору.

САША СИНЂЕЛИЋ: Господо судије

СУДИЈА: Ево само мало нисмо њега питали да ли је то Велимировић. Ви сте рекли претпостављам да је то Велимировић.  

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: то је рекао још у децмбру

САША СИНЂЕЛИЋ: Прва ствару ранијим питањима сам већ одговорио на све то,  да у ранијим питањима у разговорима са овим Едијем је он рекао да је тај Велимировић наместио и да га треба убити и тако даље. Ја сам апсолутно сигуран у то јер овај човек је имао директне везе са овим људма у  Црној гори са овима да кажемо из Демократског фронта и свега, он је имао информације таквог типа. Друга ствар, моје име је поменуто, а моје име је знао Велимировић. Значи у том тренутку Дикић тврди мене никад у животу није видео бар оно што се медијски преноси не зна ко сам ја и тако даље. Значи, он ме није наместио, помиње се неки други дал нешто, углавном се помиње моје име као Александар Синђелић да сам ја препознат. Једини у том тренутку ко је могао то да ода логички, јер ме лица која су они ангажовали испод не знају да сам ја у линији. Значи том линијом испада да је то могао да уради само тај Велимировић или ови Демократски фронт. Значи једини који су знали за мене за Александар Синђелић. Значи ови нису могли да гледају у пасуљ па да ме ставе на медије као терористу.

СУДИЈА: У ранијим разговорима Еди ми је рекао да је Велимировић издао. Како мене Дикић није помињао колико сам ја имао сазнања из медија, а ова лица која су била испод Велимировића нису знала о мени.  Зато сам ја рекао и мислио да је Велимировић мене наместио. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ:  Моје питање је било веома јасно на српском језхику за који сведок сарадник каже да га разуме да ли је 20.10.2016. године у 23:36 па надаље пар минута он знао да ли је он тада знао да је у притвору Паја Велимировић.  

САША СИНЂЕЛИЋ: Да ли је он био у притвору или није то не знам, оно што се чуло да су похапшени медијски то сам знао и оно што сам чуо од овог Руса и било је много да кажемо индиција да је он наместио све ове људе и мене са полицијом и тако даље што се касније прилично разјаснило кроз овај поступак.

СУДИАЈ: Не знам да ли је Велимировић био у притвору или није 20.10. Да не понављамо све сте то објаснили. 

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: то је то немам више питања. 

СУДИЈА: Без даљих питања адвокат Радосављевић.

АДВОКАТ ДУШАН РАДОСАВЉЕВИЋ: како сте рекли само судија за оне неке предлоге то ћемо ваљда касније. 

СУДИЈА: да кад завршимо питања.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: пре него што би поставио питања судија ја бих вас замолио да заиста да јавно опоменете да заштитите интегритет нас бранилаца а нарочито мог колеге Петронијевића који овде данас није са нама, јер ово су тешке оптужбе које смо ми чули на његов рачун данас.

САША СИНЂЕЛИЋ: апсолутно.

СУДИЈА: Синђелићу.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: ја вас молим да опоменете сведока сарадника да у том смислу не износи такве констатације везане за нас браниоце ако за то нема чврстих и поузданих доказа. 

СУДИЈА: неће се суд бавити тим доказима  и опоменула сам га и рекла да неће, а штао се тиче помињања Петронијевића то је било на питање адвоката Радосављевића. Ја нисам знала којег адвоката ће он поменути.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ. Добро. Ја ћу сада да питам исто везано за Петронијевића само пошто то морам да урадим осећам се обавезним 

СУДИЈА: а немојте

АДВОАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: па не ја ћу, човек је рекао 

САША СИНЂЕЛИЋ: ја сам дужан Да говорим истину да не буде после кад одговорим

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: већ је рекао само да разјасним рекао је да је Петронијевића требао да он ангажује да ли га је он ангажовао Петронијевића. Да ли сте ви ангажовали Петронијевића?

САША СИНЂЕЛИЋ: Да није извршен напад на мене ја бих га ангажовао кад је извршен напад и када сам се ја предао ја нисам стигао да га aнгажујем.

СУДИЈА: он је рекао да га није ангажовао , није га ангажовао али да му је  Еди рекао њега да ангажује.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:а кога је он ангажовао

САША СИНЂЕЛИЋ: па вероватно је Еди наредио неком другом да га ангажује , а  преко кога другог је наредио

СУДИЈА: неће те одговарати на то…………………

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Јел ви знате или претпостављате

САША СИНЂЕЛИЋ: стопостотно

СУДИЈА: Адвокате, јел чујете да ја кажем да неће одговарати на то питање ко је ангажовао Петронијевића. 

САША СИНЂЕЛИЋ: У Србији има хиљаде бранилаца

СУДИЈА: Петронијевић има пуномоћ од оптуженог Дикића нећемо испитивати даље.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: па да али зато су ово клевете на рачун колеге Петронијевића. 

САША СИНЂЕЛИЋ: не, не

СУДИЈА: Не,не

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:како не. Мене интересује то црно возило са оружјем које је пронађено тамо у Београду. Где је тачно пронађено од стране кога и да ли за то постоји неки релевантан доказ. Да је пронађено оружје у црном возилу које марке возило, где и 

САША СИНЂЕЛИЋ: у овом тренутку те информције се прикривају од мене сво време ја не знам зашто се прикривају то треба државни органи Црне горе да траже информације из Србије онолико да ли ће они хтети да им дају или не знам, та што је изашло јавно што су показали ја сам видео да је то буквално поред тог пута где ја пролазим и тако.

СУДИЈА: Не знам ништа око проналаска тог возила црног те информације око тога. Питао га је адвокат Радосављевић око тога још у децембру месецу.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:да ал где је он то видео од кога је то сазнао

СУДИЈА: па каже да се информације прикривају објаснио је

САША СИНЂЕЛИЋ: било је преко медија на телевизији и било по новинама, било свуд, и тачно се говорило о локацији тог пута где ја пролазим то је буквално, буквално ту, али сам опис возила да је у питању црно возило караван, јер управо ово возило је било дугачко и издужено возило ја сад не разумем се у те типове возила а поготово у таквој гужви да му ја гледам који је тип и не знам ни ја шта али је све и временски и изгледом одговара

СУДИЈА: у медијима сам сазнао јер сам ја то ауто видео на тој локацији која се помиње у медијима. 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:значи све ово што сте рекли везано то је ваша претпотсавка, ваша претпоставка

САША СИНЂЕЛИЋ: то није претпоставка возило одговара апсолутно опису возила

СУДИЈА: он закључује из медија

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:то је ваш лични закључак

СУДИЈА: Да

САША СИНЂЕЛИЋ: возило одговара опису

СУДИЈА: Чули смо Синђелићу.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Господине Синђелићу мало пре сте рекли на питање колеге да се не разумете у безбедносне службе и полицијске службе. Мене сад интересује када се то десило када сте ви наводно одлучили уплашили се за тај неки наводни атентант који је на вас покушан, зашто нисте отшили у полицију него сте отишли у БИУ.

СУДИЈА: то је било адвокате, већ је образложио.

САША СИНЂЕЛИЋ: већ сам образложио да сам сумњао у Демократски фронт да не улазим у детаље бићу кажњен

СУДИЈА: немојте, адокате има ово 

САША СИНЂЕЛИЋ: повезан земунски клан, полиција и друге ствари.

СУДИЈА: Нећемо Синђелићу поново јер смо  чули.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:Да ли неко може, пошто сте рекли да никог не познајете ни по имену ни по надимку од људи који су вам пружали заштиту да ли можете да нам кажете ко може да потврди да сте ви заиста били у БИИ.

САША СИНЂЕЛИЋ: шта да потврди?

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:потврди да сте заиста били тамо

САША СИНЂЕЛИЋ: да сам био под заштитом?

СУДИЈА: да је био под заштитом БИЕ

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: у БИИ да сте били под заштитом да сте били у неким становима ко може да потврди јел имате и један материјални доказ за то

САША СИНЂЕЛИЋ: Имам документа потписао сам заштиту коју сам тражио све разумете оно кад сам тражио заштиту за мене за породицу ја сам то потписао тај документ за заштиту . Имам документ када сам им предао ово тражите од њих ко шта и како ја не знам људи

СУДИЈА: Ја сам потписао заштиту за мене и з апородицу из БИЕ. Не знам имена људи има документ када сам им ово предао.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:када сте сазнали право име Едија. 

СУДИЈА: било је и то питање.

САША СИНЂЕЛИЋ: Што се тиче пуног имена и презимена господо судије па помињали су они и раније тамо да кажемо али ја нисам  знао о коме се ради. Они испада да су све знали а како су знали ја не знам.

СУДИЈА: Ко?

САША СИНЂЕЛИЋ: па ови када сам се предавао јер када сам ја кренуо да испитујем око тих убица тамо да питам

СУДИЈА: нећемо о разговору са њима.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:не, ја само питам када сте сазнали ви сте се овде изјашњавали о томе па вас сад питам.

СУДИЈА: али изјаснио се што понављамо ово јел има нека разлика. 

САША СИНЂЕЛИЋ: али препознао сам када је приказан пасош

СУДИЈА: рекао сам да је то он када је приказан његов пасош под пуним именом и презименом.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:Добро. Да ли је тачно да сте ви право име Едија сазнали тек овде на претресу.

САША СИНЂЕЛИЋ: господо судије ја повезујем по пасошу да је то тај човек што се тиче пасоша. 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Не, не, право име и презиме не идентификација

САША СИНЂЕЛИЋ: а раније је било она уплатица са новцем али ја нисам знао да је то он ја сам то све говорио, јер ја нисам људи легитимисао тог човека нити је то било битно мени да гледам ишта.

СУДИЈА: и то је објаснио. Да је видео то име и презиме али није знао да је то Еди иако је писало његово име и презхиме.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:то је било моје следеће питање, дакле ви сте новац када вам је посла Вестер унионом то вам је послао Еди.

СУДИЈА: Тако је.

САША СИНЂЕЛИЋ: Да да апсолутно он, али ја тада нисам знао

СУДИЈА: објаснили сте да је то он видели сте име али нисте знали да је то његово право име то је објашњено већ

САША СИНЂЕЛИЋ: мислим на оно презиме 

СУДИЈА: презиме

САША СИНЂЕЛИЋ: и то мислио сам послао неког другог

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:Следеће питање моје рекли сте да сте увек полицији причали различите приче и да они као нешто незнају да сте увек нешто као прикривали. Из којих разлога? И на коју полицију сте мислили то.

САШ А СИНЂЕЛИЋ: Ту мислим на полицију Републике Србије значи ја нисам њима дужан да причам било шта, не знам заустави ме у саобраћају зашто би ја њему причао одакле идем и где идем. 

СУДИЈА: Када сам рекао да сам …догађаје мислио сам на полицију Републике Србије и ту сте се изјашњавали.

САША СИНЂЕЛИЋ: По уставу слободе и било чега нисам дужан.

СУДИЈА: Доста је Синђелићу небитно је даље. Није везано за овај поступак.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Ви сте објашњавали да сте се осећали угроженим због тога што сте, што сте због оног догађаја на Авали јесте се због тог догађаја осећали угроженим у Србији.

САША СИНЂЕЛИЋ: Везано за ову предају да, јер су

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: шта сте ви рекли припадницима БИА па су они како сте ви објаснили подигли ниво ваше заштите на 

СУДИЈА: Сведок јнеће одговарати, ускраћује се одговор на питање шта је рекао

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:проформулисаћу питање извињавам се, да ли сте само то рекли да су вас на авалском путу 

СУДИЈА: припадницима БИЕ, јер је адвокате зауставите се морам унети јер сам кренула 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:ја сам мислио рекли сте неће одговарати и готово.

СУДИЈА: Ускраћује се, не неће одговарати јер није одговорено, него ускраћује се јер није дозвољено због тога сам само

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:ја ћу преформулисати онда да ли сте само то рекли да сте на авалском путу имали сусрет са неким непознатим лицима и да је то био разлог

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ одговорено 

СУДИЈА: такође, даље. Био је тај сет питања око тога не знам можда тај дан нисте били ту

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Питам само да ли је само на основу тога добио оволику заштиту само то питам.

САША СИНЂЕЛИЋ: све сам већ одговорио

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: рекли сте да сте доста докумената уништили и избрисали. Са којих апарата сте избрисали ту документацију.

СУДИЈА: и то је рекао

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:Па није баш рекао са којих апарата., рекао је да је цепао нешто, а где је уништавао шта

САША СИНЂЕЛИЋ: Све сам се изјаснио шта тачно како и где.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:добро ево ја ћу питати јесте из компјутера, јесте имали компјутер? 

САША СИНЂЕЛИЋ: Компјутер је уништен тотално, излупао сам хард мацолом и онда сам са осталим предметима буквално попалио са неким смећем безвезним и другим глупостима да чак и то што је излупано сагори. За сваки случај све то потрпао у неке вреће и бацио у Мораву. Папирологију сам цепао било какве папирићи и нешто шта је било

СУДИЈА: рекао је баш за компјутер да га је излупао, Адвокат Радосављевић га је питао четири питања око тога шта се налазило на хард дисковима да ли је уништен компјутер , папирологија да ли је уништио 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Јесте ли уништили неки телефон онда, јесте имали неке податке у телефону неком

САША СИНЂЕЛИЋ: мислим да сам два телефона тад последњи пут уништио како се сећам, нисам сигуран можда чак и више нешто доста картица сам ломио

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: a где су вам ти телефони које су марке

САША СИНЂЕЛИЋ: Не сећам се заиста

СУДИЈА: не сећам се који су марке били

САША СИНЂЕЛИЋ: то сам ја куповао безвезе буквално за неколико употреба по систему позови и баци. То нису били нови телефони да их ја купујем по радњама него по пијацама ово где видим да продају оне телефоне јер су они ко зна каквог порекла мени је то одговарало.

СУДИЈА: То сам куповао за неколико употреба. То нису били нови телефони. Добро можемо даље

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: судија нећу да понављам имам само још пар питања нећу да понављам. Мало пре смо чули разговор са вашом супругом и онда сте ви користили телефоне. Да ли су ти телефони били одузети од вас па вама враћени или су стално били код вас телефони. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Већ сам одговорио на та питања. 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:а шта је одговор, шта сте одговорили

СУДИЈА: Са овог телефона, јели овај телефон био стално код вас

САША СИНЂЕЛИЋ: рекао сам врло јасно  ко је и када одузео телефоне да је то урадила нека полиција за тероризам ког датума не знам али то је било много касније. До тада није нико имао право мени да одузме телефоне нити ми их је тражио.

СУДИЈА: Телефони су ми одузети много касније након овог разговора са мојом супругом. Можемо даље

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: Само још једно за крај питање да ли ви имате бар један материјални доказ да је Едуард Шишмаков уопште постојао и да сте ви били са њим у Београду осим оне фотографије коју смо ту гледали да ли поседујете још било који доказ други и да ли постоји неко лице такође које може да потврди да је он био ту

САША СИНЂЕЛИЋ: рекао сам да постоји упућујем браниоца да се обрати московским државним органима да на датум

СУДИЈА: постоји ли још неко лице које би могло да идентификује

САША СИНЂЕЛИЋ: постоји читава управа аеродрома Шереметјов која врши надзор аеродрома на њиховим серверима снимци остају годинама јер су хватали теророристе који су годинама раније ушли ту 

СУДИЈА: не него да ли постоји нека особа за коју ви кажете та и та особа 

САША СИНЂЕлић: постоје Снимци, упућујем одбрану где да се обрати да добије снимке са аеродрома.

СУДИЈА: Синђелићу не пита вас за снимке него да ли постоји

САША СИНЂЕЛИЋ: куд ћете боље од тога

СУДИЈА: још нека особа која познаје и која би могла да идентификује Едија.

САША СИНЂЕЛИЋ: Може то је руководство Демократског фронта свако од њих може да га идентификује да каже колико су новца узимали све зависи ко први буде пропевао. Видећемо.

СУДИАЈ: Руковдоство Демократског фгронта може да идентификује Едија.

САША СИНЂЕЛИЋ: они који су били у Москви сигурно.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: моје питање је било за србију.

СУДИЈА: за Србију вас је питао. 
Па нисте рекли прецизно , рекли сте било које лице, али нисте рекли за  Србију

САША СИНЂЕЛИЋ: За Србију, господо судије па нисам ја водио некога са мном на састанке са њим за овакву ствар која се спроводи тајно

СУДИЈА: Па добро реците нисам на састанке водио никога за ово што се тајно спроводи.

САША СИНЂЕЛИЋ: Ја да сам знао да ће да ураде ово што су урадили ја би другачије урадио. 

СУДИЈА: Чули смо и то можемо даље.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:Значи одговор је нема не постоји нико ко би могао

САША СИНЂЕЛИЋ: Па када се ради нешто тајно ја мислим да не водите сведоке са собом за тако нешто.

СУДИЈА: Када се ради нешто тајно не водите сведоке са собом.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:јел имате неки материјални доказ.

САША СИНЂЕЛИЋ: имам, новац који се налази код његовог брањеника. Код одбране брањеника, не знам како да кажем, код господина Дикића не знам на који начин да кажем. Који сам ја предао господину Дикићу у три наврата.

СУДИЈА: материјални доказ за који ме пита бранилац може бити само новац који се налази код, само да унесем, који сам предао господину Дикићу у три наврата.

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:да ли ви имате признаницу од господина Едија да сте примили тај новац који сте да ли наводно господину Дикићу.
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САША СИНЂЕЛИЋ: Све признанице се налазе код њега које сам ја потписао на начине на које сам описао 

СУДИЈА: Све признанице се налазе код Едија, 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:да ли ви имате признанице

СУДИЈА: не, јел он каже да их је он потписивао њему

САША СИНЂЕЛИЋ: мени није требао дупликат ја имам апсолутно поверење у њега. 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: колико се ја сећам он је рекао да није потписивао никада признанице. 

САША СИНЂЕЛИЋ: Милијардама пута речено да сам потписао на обичним папирима ја тај и тај узео сам толико и толико. 

СУДИЈА: Не признанице него на папирима то га је питао и адвокат Јовановић пре два дана.

САША СИНЂЕЛИЋ: кроз све моје изјаве то може да се види.

СУДИЈА: …………

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ: То кажете има Еди да ли ви имате неку признаницу да сте ви примили новац обично се признанице пишу …..

САША СИНЂЕЛИЋ: па нисам планирао да намештам људе и да намештам русе.

СУДИЈА: Добро да ли имате или немате

САША СИНЂЕЛИЋ: Па нормално да немам и да сам имао уништио би.Свашта.

СУДИЈА: немам јер нисам планирао да намештам људе и да сам имао уништио би.

САША СИНЂЕЛИЋ: Све са оним кад сам палио све би уништио и то да сам имао. Шта ће мени то. 

АДВОКАТ МИЛАН ПЕТРОВИЋ:Добро, немам више питања.

